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NAKUPUJME U TÌCH, KTERÉ ZNÁME
A MÁME JE V SOUSEDSTVÍ

Královéhradecký kraj se rozhodl finanènì podpoøit kampaò místních akèních sku-
pin (MAS) s názvem „REGIONY SOBÌ“ Cílem této kampanì je propojení lokální nabíd-
ky podnikatelù s místními konzumenty a turisty. Unikátní databáze podnikù na webu
www.regionysobe.cz v kraji zvýší poptávku po nabízených produktech i službách a tím
podpoøí rozvoj lokální ekonomiky.

Do kampanì je v souèasné dobì zapojeno pøes 2200 výrobcù nebo poskytovatelù služeb
z území celé republiky. Chcete navštívený region poznat všemi smysly? Hodláte si ze svého
výletu nebo pracovní cesty pøivézt kvalitní dárek nebo si pochutnat v osvìdèené restauraci?
Pak urèitì vsaïte na velkého pomocníka na www.regionysobe.cz.

Podniky jsou tu rozdìleny do 6 kategorií – obchody a prodejny, potraviny a pøírodní pro-
dukty, øemesla, rukodìlné výrobky, služby, stravování a ubytování. Místní akèní skupiny
v Královéhradeckém kraji jsou v rámci kampanì REGIONY SOBÌ aktivní. „Informaci o této ak-
tivitì jsme rozšíøili mezi své èleny i širokou veøejnost. Kvalitní výrobce a poskytovatele služeb
jsme vytipovávali i v naší kanceláøi na základì znalosti regionu,“ popisuje postup plnìní data-
báze Mirka Soldánová z MAS Stolové hory. 

„MASky“ dlouhodobì podporují lokální ekonomiku, s aktéry v území jsou úzce propojené
na principu takzvaného sí ování. „Náš kraj disponuje množstvím šikovných a podnikavých lidí,
kteøí mohou díky své zruènosti a pracovitosti nabídnout originální a nezamìnitelné výsledky
své práce v mnoha oblastech. A se jedná o služby nebo produkci z oblasti zemìdìlství, po-
travináøství èi øemeslné výroby,“ vysvìtluje manažerka MAS Podchlumí Zdeòka Novotná, proè
se její organizace do kampanì zapojila. 

Certifikaci a koordinaci regionálních znaèek zajiš ují MAS nebo destinaèní spoleènosti.
Mezi prvními oslovenými podniky byli držitelé sedmi regionálních znaèek, které se na území
Královéhradeckého kraje vyskytují. Pøidìlení znaèky není automatické. V každoroènì vyhla-
šované výzvì k podávání žádostí o certifikaci podléhají produkty a služby schválení speciální
komisí, která posuzuje každý výrobek z nìkolika hledisek. 

MAS Krkonoše má již pøes 40 certifikovaných výrobkù a služeb. Mezi nimi se prestižním
oznaèením KRKONOŠE originální produkt® (KOP) pyšní napøíklad Krkonošská pivní stezka
nebo pivo FRIES, které má pod patronací Karel Polívka. „S Místní akèní skupinou Krkonoše
úzce spolupracujeme, sami se podílíme na podpoøe znaèky. Dìláme vše pro to, aby povìdo-
mí o ní narùstalo. Mým velkým snem je, aby z KOP byla prestižní znaèka, kterou bude každý
obèan považovat za velkou a nezpochybnitelnou záruku kvality,“ dodal Polívka, který je drži-
telem hned nìkolika certifikátù. Zajímavými produkty se mùže pochlubit také Podkrkonoší.
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„Jsme hrdí na to, že tu mùžeme žít a vyrábìt regionální produkt s dvousetletou tradicí. Naše
‚Podkrkonošské klubíèko‘ je nejcennìjší znaèkou kvality, kterou používáme. Uznávají ji také
obchodníci vèetnì supermarketù,“ popisuje Václav Klùz, výrobní øeditel spoleènosti Pravé ho-
øické trubièky. Tato firma se pyšní úplnì prvním certifikátem znaèky PODKRKONOŠÍ regio-
nální produkt. Rodina výrobkù s tímto oznaèením je už skoro padesátièlenná, stará se o ni
MAS Podchlumí. Dalšími cenìnými znaèkami na území kraje jsou BROUMOVSKO regionál-
ní produkt, ORLICKÉ HORY originální produkt, Regionální produkt Èeský ráj, Regionální pro-
dukt – Kladské pomezí a Regionální produkt Hradecko.

Helena Kráèmarová a kolektiv
MAS Podchlumí, z.s., mas@podchlumi.cz
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PØEDŠKOLNÍ DÌTI TVOØILY POHÁDKOVÁ LEPORELA
I OBRAZY NA VÝSTAVU

Projekt místní akèní plán vzdìlávání pøipravil bìhem jara dvì výtvarné aktivity pro dìti pøed-
školního vìku. Na podporu ètenáøské gramotnosti uspoøádal soutìž v tvorbì pohádkového le-
porela na motivy Koèièí pohádky od Jaroslava Balcara z Èistìvsi. Dìti z osmi tøíd vytvoøily po-
mocí rozlièných výtvarných metod osm pohádkových leporel, která odborná komise následnì
ohodnotila a zvolila vítìze – MŠ Štefcova z Hradce Králové. „Vidìli jsme skvìlou kombinaci
technik použitých pøi tvorbì leporela. Ètenáø bez znalosti pøíbìhu vidí vše na jednom obrázku
i s popiskem a má ucelený pohled na dìj,“ øíká Jana Peèenková, èlenka poroty. Ceny byly do
konce školního roku dovezeny pøímo dìtem do školek. Na výsledná díla se mùžete pøijít podí-
vat do Knihovny mìsta Hradce Králové, kde budou vystavena do konce èervence.

Zároveò bude bìhem celého èervence probíhat výstava dìtských obrazù „Dìti dìtem“,
které vznikly v mateøských školách v rámci výtvarných dílen Kouzelná arteterapie s vílou
Eliškou. Výstava byla zahájena ve ètvrtek 1. èervence charitativní vernisáží, která se konala
v hradecké restauraci Náplavka. Výtìžek z prodeje obrazù pùjde na nadaci SPOLU NA DRA-
KA, zamìøující se na podporu léèby vzácného onemocnìní spinální muskulární atrofie. 

Milada Rohlenová
koordinátorka projektu MAP II ORP Hradec Králové

www.hradeckyvenkov.cz
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Mikrojesle na území Mikroregionu obcí Památkové zóny 1866

Po zimních radovánkách jsme se pøesunuli do jarního období, kdy ale bohužel nastala si-
tuace, že jsme museli z dùvodu vládního naøízení všechny mikrojesle uzavøít. 

Kvùli tomu se také nemohl konat Den otevøených dveøí v jednotlivých mikrojeslích, bìhem
kterého vždy vítáme širokou veøejnost i zájemce o místo. Místo toho probìhla informativní
schùzka pro zájemce on-line formou, kde se maminky mohly dozvìdìt vše potøebné a zeptat
se na to, co je zajímá.

Letos na jaøe mimo jiné probìhl také Zápis dìtí pro období 2021/2022, a to také on-line
formou. Zájem o mikrojesle byl enormní, a proto jsme nemohli všem zájemcùm o místo vyho-
vìt. Mrzí nás to, ale kapacita mikrojeslí je pevnì daná. 

Ze všech mikrojeslí tak hlásíme, že máme opìt zcela naplnìnou kapacitu a na nové dì-
tièky se budeme od záøí tìšit! Novì pøíchozí dìti èeká bìhem léta adaptace a seznámení se
s prostory mikrojeslí a jejich vybavením, ale i pøedstavení se tetám, které se o nì budou v prù-
bìhu roku starat.

Po otevøení mikrojeslí jsme díky chladnému poèasí, kdy bylo jaro trochu opoždìné, mohli
pozorovat probouzení pøírody. Na tematických vycházkách jsme s dìtmi pozorovali, jak zaèí-
nají kvést kytièky, zelenají se stromy a vykukuje na nás hmyz. V mikrojeslích ve Svìtí dìti vy-
rábìly berušky, motýlky, vèelièky, housenky, žabky apod. Tìmito výrobky si vyzdobily jeslièky
a dìti mìly z výrobkù velkou radost. Ve všech mikrojeslích také kreslíme obrázky, prohlížíme
knihy a plníme pracovní listy. V prvním èervnovém týdnu jsme oslavili Den dìtí. Ve Svìtí jsme
si pro dìti pøipravili úkoly a soutìže, za které byly ocenìny drobnými dáreèky. Ve Všestarech
mìly dìti zase plné dopoledne skotaèení s balónky a v Hoøinìvsi dìti zdobily cestu na Frantov
a užívaly si dopravního høištì, které bylo pro dìti k dispozici na místním høišti v první polovi-
nì èervna. 

Z jarního období jsme se pøesunuli do léta. Vyrábíme letní dekorace, které nám zdobí jes-
lièky, uèíme se básnièky a øíkadla, chodíme na procházky a užíváme si letního sluníèka na
høišti. Dìti také chodí na procházky a hledají dopravní znaèky. 

Protože bezpeènost je u nás na prvním místì, tak jsme absolvovali kurz první pomoci zá-
žitkovou formou zamìøený na nejmenší dìti. Mohli jsme si zopakovat, jak se zachovat v kri-
zových situacích a jak reagovat v pøípadì nebezpeèí. Také jsme mìli možnost poslechnout si
reálné hovory na tísòovou linku, které v nás zùstanou ještì dlouho zaryty v pamìti. 

Covidové jaro jsme také využili k absolvování celé øady školení a workshopù poøádaných
on-line formou. Jednalo se jak o sebe rozvojovì zamìøené kurzy, tak o kurzy rozvíjející jed-
notlivé „tvrdé“ dovednosti peèujících osob. Jsme rádi, že mùžeme momentálnì novì získané
informace koneènì použít v pøímé praxi a doufáme, že budeme moci mít otevøeno i nadále. 
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Za všechny zamìstnankynì mikrojeslí pøejeme krásné léto!

Lenka Nevrlá a Michaela Chládková 

Mikrojesle HOØINÌVES
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Mikrojesle SVÌTÍ
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Mikrojesle VŠESTARY
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PØIPRAVUJEME STOLNÍ KALENDÁØ NA ROK 2022

Téma opìt zabrousí do historie a jeho pracovní název zní „Návrat do historie aneb tak
jsme tu žili“. Tentokrát v nìm najdete historické fotografie a pohlednice, které pojí spoleèné
téma a to spoleèenský, kulturní a sportovní život ve všech našich èlenských obcí. 

Velice vás prosíme, pokud máte doma zajímavou historickou fotografii nebo pohlednici
své nebo i jiné èlenské obce, která se týká napø. šibøinek, divadel, plesù, liturgických set-
kání, akcí Sokola nebo tøeba i ze Spartakiády, k jejímu laskavému zapùjèení.

Fotografie mùžete donést na obecní úøad ve své obci, nebo volejte na tel. 723 035 424
a po vzájemné domluvì, se zastavíme pøímo u vás doma. Ideální by bylo, pokud byste nám
k fotografii mohli sdìlit nìjaké informace nebo své vzpomínky. Pohlednice budou grafikem na-
skenovány a po té všem jejím majitelùm opìt v poøádku vráceny. Termín pro odevzdání po-
hlednic k zapùjèení, pro potøeby vzniku stolního kalendáøe, je do 30. 9. 2021.

Pøedem vám velice dìkujeme za vaši spolupráci a ochotu podìlit se, se svým domácím
„pokladem“ i s námi ostatními.

Radmila Kozáková
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Obecní úøad Benátky, Benátky, 503 03 Smiøice
tel.: 777 771 932, mobil (starosta): 603 219 760
e-mail: podatelna@benatkynb.cz
web: http://www.benatkynb.cz/
úøední hodiny: St 18.00 – 19.00

NOVÌ OPRAVENÁ VODNÍ NÁDRŽ V CENTRU BENÁTEK
Je tomu skoro pùl roku, co se zaèala rekonstruovat naše stará, témìø rozpadající se vod-

ní nádrž plná bahna uprostøed vesnice. Opravy bohužel pøerušila letos dlouhá a celkem i tuhá
zima. Výsledek ale stojí za to. Betonové panely v zadní èásti nahradily pískovcové kvádry, kte-
ré nyní tvoøí kompletní stìny nádrže. Celý okraj se osázel okrasnými døevinami a èást ho zdo-
bí také tøi pískovce ve tvaru nepravidelné špièky, zabudované do hlíny. Následnì probíhá vý-
sadba v celém okolí nádrže, aby zde vznikla klidová zóna relaxaci pro naše obèany. Ještì
abychom se také nìkdy doèkali nové krajské silnice.

Stavba byla postavena s pomocí dotace získané z Ministerstva zemìdìlství v rámci pro-
gramu 129 293 „Podpora opatøení na rybnících a malých vodních tocích ve vlastnictví obcí“.

PÁLENÍ ÈARODÌJNIC
Letos se vlivem korona-opatøení konalo až o mìsíc

déle, a to dokonce nadvakrát. Naveèer 22. kvìtna probìh-
ly na dìtském høišti soutìže pod vedením naší osvìdèené
organizátorky paní Ivany Riegerové, jíž tímto moc dìkuje-
me. Dìti hrály na høišti nejrùznìjší hry (napøíklad: „létaly“
na koš atech mezi kužely nebo skákaly v pytlích), kromì
toho jsme si samozøejmì vyrobili èarodìjnici z kusù hadrù
vycpaných slámou – èarodìjnice o velikosti dospìlého èlo-
vìka mìla i svoji blùzu, sukni a šátek a fixama namalova-
ný oblièej. Následnì jsme se pøesunuli k místní hospodì,
kde jsme si pochutnali na dobrých klobásách. S ohledem
na vývoj poèasí se ale zapálení hromady pøesunulo na pá-
tek 28. kvìtna. Zahájeno vše bylo prùvodem dìtí s lampi-
óny v èele s velkou èarodìjnicí vycpanou slámou, která
pak skonèila na hranici v plamenech. Nejenom dìti, roz-
hodnì si to užili i dospìlí, když museli v pozdních veèer-
ních hodinách nahánìt domù své ratolesti od letos oprav-
du veliké hromady, která nám tu èoudí ještì 14 dní po jejím
spálení. Tentokrát jsme to mìli i s neplánovanou asistencí



profesionálního sboru hasièù z Cerekvického areálu Èepra, kteøí následnì, když zjistili, že je-
jich zásah není potøeba, ukázali dìtem vybavené auto a pozdravili je pøi odjezdu blikajícími
majáky. Dìkujeme jim za vzorný výjezd a jsme všichni rádi, že nebylo potøeba žádného zá-
sahu.

POHÁR STAROSTY OBCE BENÁTEK
Dne 5. èervna se konal pohár starosty obce Benátek, závodníci RC modelù se mohli po dlou-

hé dobì projet se svými autíèky na benátské šotolinì. Až na pár bouøkových pøehánìk poèasí
celkem pøálo a atmosféra byla také skvìlá, dìkujeme všem úèastníkùm, kteøí sem dorazili.

Sabina Èížková

PLÁNOVANÉ DÌNÍ V OBCI
Dne 3. èervence, pokud nám to aktuální situace dovolí, probìhne Dìtský den s následným

opékáním prasete, na které všechny místní zveme.
Koncem èervence by se mìl konat další roèník turnaje v nohejbale. Doufáme, že bude vel-

ká úèast jak soutìžících, tak i fandících. Bližší informace budou zveøejòovány na obecních
stránkách a rozesílány mobilním rozhlasem.

Pokud ještì nìkdo není zaregistrován k odbìru hlášení, a tak uèiní a nepøijde tak o žád-
né novinky v obci. Dokumenty k registraci jsou dostupné na stránkách obce, nebo je možné
si ji provézt i v úøedních hodinách na obci.

V prùbìhu druhé poloviny èervence by mìlo dojít k zahájení výstavby „Spoleèné stezky
pro pìší a cyklisty Benátky – ŽS Hnìvèeves“. Výstavba by mìla probíhat cca dva mìsíce vèet-
nì nového pøemostìní øeky Bystøice. Omlouváme se tímto všem za doèasné omezení pøi stav-
bì, ale odmìnou by nám mìlo být propojení naší vesnice s okolím a možnost využití této ko-
munikace jak pro pìší a cyklisty, tak napøíklad i pro jízdu na in-line bruslích a podobnì.

Dìkujeme všem našim obèanùm za pøíkladné zvládání souèasné situace a pøejeme
hlavnì zdraví a a je svìt v co nejkratší dobì zase v poøádku.

Tomáš Bouèek
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Obecní úøad Èistìves, Èistìves 28, 503 15 Nechanice
mobil (starosta): 724 175 218 
web: http://www.cisteves.cz/
úøední hodiny: Po 19.00 – 20.00

ZPRÁVY Z NAŠÍ OBCE
„Dobrý den“ všem ètenáøùm „Zpravodaje“. Dnes je 15. èervna 2021 a chtìl bych vás in-

formovat co se událo v naší vesnici v prvním pololetí letošního roku.

Vzhledem k období, které je snad za námi, se toho v naší obci zase tolik neudálo, nicmé-
nì blýská se na lepší èasy, takže spousta akcí se pøipravuje, ale o tom ve svých pøíspìvcích
poreferují korespondenti dvou našich spolkù Èistìveských hasièù a Èistìveského dráèka.

Jedním z úkolù obce je pomoc jejím obèanùm, což jsem se snažili naplòovat poskytová-
ním pomocí v boji proti covidu.

Dále se obec rozhodla pomoci s postupným dokonèením objektu „ÈKD“ a zainvestovali
jsme do nerezového vybavení kuchynì tohoto kulturního stánku a dále odvlhèení stìn budo-
vy, které jsme provedli novou metodou krémové injektáže zdiva AquaStop Cream.

V únoru jsme spustili nové webové stránky obce, které jsme museli inovovat z dùvodu spl-
nìní zákonem stanovených norem pro obecní webové stránky. Myslím, že se nové webovky
povedly, nakonec posuïte sami, staèí do vyhledávaèe napsat jméno naší obce.

V dobì covidové jsme zaznamenali vìtší návštìvnost lesa Svíbu a to nás inspirovalo k vy-
tvoøení zábavné stezky pro dìti pod názvem „Záhada ztracené školy“, tuto myšlenku se nám
podaøilo zrealizovat a tak tedy všechny dìti a jejich rodièe zveme k absolvování této stezky,
která je umístìna právì do lesa Svíbu. Zaèátek je situován na parkovišti na trase z vesnice
ke Svíbu. Stezka je s detektivní zápletkou a je urèena pro dìti od pìti do patnácti let.
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V prùbìhu jara jsme rozšíøili možnosti našich obèanù tøídit odpad pøistavením kontejneru
na použité baterie a dále èerveného kontejneru na použité roušky a respirátory, který se po
dobì covidové chystáme zmìnit na tetra packy.

Všichni naši spoluobèané se seèetli pøi letošním Sèítání lidu 2021, obcí prošel kominík,
který naše komíny podrobil povinné roèní kontrole a vyèištìní.

Nìkteøí naši spoluobèané se zúèastnili jarní akce „Ukliïme Èistevesko“, za což jim patøí
velký dík.

Týden na to probìhla brigáda èlenù Èistìveského dráèku, kteøí provedli úpravy na objek-
tu „ÈKD, dokonèili støechu na našem jediném zastøešeném mostì a také uklidili park „za ko-
mínem“, za což jim patøí dík.

V dubnu se podaøilo zrealizovat rekonstrukci veøejného osvìtlení v obci, která spoèívala
ve výmìnì svìtelných zdrojù na LED zdroje, takže od dubna svítíme ekonomicky.

Letos jsme ve spolupráci s hasièi opìt by neveøejnì uskuteènili „Pálení èarodìjnic“, díky
hasièùm za pomoc.

Blíží se období prázdnin a dovolených, tak Vám chci pøipomenout možnost zažádat si na
obci o finanèní pøíspìvek na rekondièní, èi lázeòský pobyt pro obèany starší 55 let a dále o fi-
nanèní pøíspìvek pro dìti do 16 let vìku, urèený pro pobyty na táborech, èi školách v pøírodì.

Bližší informace na webových stránkách obce èi na
Obecním úøadu. 

Závìrem bych ještì chtìl z celého srdce podìkovat
našemu dlouholetému zpravodaji, knihovníkovi, ve-
doucímu volebních komisí, tvùrci hudebních poøadù,
hudebníkovi, našemu Obèanovi, panu Jaroslavu
Balcarovi, který se rozhodl, že už pro nìho nastala ži-
votní etapa, kdy si bude jen užívat a hlavnì odpoèívat.
Proto už pro nás ani nebude pøipravovat všestrannì
zajímavé èlánky o naší obci, bohužel zvažuje i ukon-
èení práce pro místní knihovnu. Milý Jardo, za všech-
ny naše spoluobèany Ti ze srdce dìkuji za Tvoji obìta-
vou a potøebnou práci, kterou jsi po dlouhá léta pro
obec vykonával. Užívej života a mnoho zdraví Tobì
a také Tvé ženì Blažence.   

Pøeji všem krásné a pohodové léto
starosta Bc. Karel Tuèek

ÈISTÌVESKÝ DRÁÈEK

V prosinci, kdy Vánoce klepaly na dveøe, mìli obyvatelé vsi možnost si z betlému v parku
u haly pøinést Betlémské svìtlo, poslechnout si reprodukovanou vánoèní hudbu a zahøát se
u ohnì. Dìkujeme panu Jaroslavu Balcarovi, že za nejtužší zimy v lednu a únoru pravidelnì
s nejmladšími èleny Dráèka zatápìl na hale, aby nám vše nezmrzlo. 

S pøicházejícím jarem probìhlo již nìkolik akcí zameøených na úklid prostorù haly a obec-
ního parku. Dìkujeme Martinovi Fefglovi a Michalovi Rubkovi za výrobu a montáž nerezové
pracovní desky do kuchynì, èímž spoleènì s Martinem Strejcem, který do kuchynì zakoupil
a namontoval polièky, pøispìli k dokonèování kuchynì. Velké díky patøí i Janu Kubíèkovi za
dodání tepelného èerpadla do prostor haly, na které se èlenové Dráèka složili. V parku byla
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dokonèena „klenba mostu pøes øeku ústící do je-
zerní kotliny“ U Šustù doplnìním høebenáèù. 

Z dùvodu zatékání vody do haly byly provádìny
chemické izolace nìkterých zdí a sloupù. Bohužel
pøi této rekonstrukci byly nedopatøením pøetøeny
barvou podpisy hudebních skupin a jednotlivcù
(napø.: Matyáš Novák, Jiøí Hasal, manželé
Petrofovi), kteøí v prostorách haly a parku úèinko-
vali a podepsali se na rekonstruovaný nosný sloup.
Tím jsme pøišli o 6 let historie zaznamenané upro-
støed haly a velice nás to mrzí. 

Pojïme tedy spoleènì tvoøit novou historii. 

Pøijïte navštívit naše letní akce:

17. èervence 2021 Èistìfest (Èistìveský multižánrový hudební festival)   

24. èervence 2021 Hudba Praha

11. záøí 2021 Setkání pøátel aviatiky 

Marek Doležal

SDH ÈISTÌVES
Dovolte nám, abychom Vás pozvali na 15. roèník vzpomínkové akce pod názvem:

ROZSVÍCENÝ SVÍB. Ve spolupráci s historickým muzejním spolkem Záviš a spolkem vojen-
ské historie C.k. 18. øadovým pìším plukem pøipravujeme pestrý doprovodný program, avšak
jeho koneèná verze se bude odvíjet od aktuální situace a množství pøísloveèných klackù, kte-
ré nám naše vláda takzvanì „nahází pod nohy“. Doufáme, že vše pùjde dobøe a vše probìh-
ne dle našich pøedstav. Plánujeme ukázky èásti dobových vojsk, vèetnì jezdectva, výstroje,
zbraní a vojenského ležení. Dále vystoupení pìveckého sboru a ukázku bitevní scény. Po celý
den bude na místì pøipraveno obèerstvení a stany, kde mùžete posedìt, než vyrazíte na ve-
èerní pochod Rozsvíceným Svíbem.

Pozn.: Doporuèujeme patøièné obutí a obleèení do lesa, repelent, baterku a pøípadnì
i pláštìnku!

Sbor dobrovolných hasièù Èistìves se tìší na Vaši návštìvu!

Podrobnìjší informace k akci:

stepina.pavel@tiscali.cz – tel.: 606 234 135

klika-m@email.cz – tel.: 605 837 097       
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Obecní úøad Hoøinìves, Hoøinìves èp. 73, 503 06 Hoøinìves
mobil (starosta): 724 186 825, mobil (obec): 725 615 401, tel.: 495 426 107 
e-mail: ou@horineves.cz
web: http://www.horineves.cz/
úøední hodiny: Po a St 08.00 – 11.30 a 12.30 – 17.00

VÁŽENÍ SPOLUOBÈANÉ,
Jak ten èas letí, tak jste možná ani nezaregistrovali, že jsme vynechali jedno vydání zpra-

vodaje. Stalo se tak poprvé po více jak 10ti let jeho trvání. Dùvody jsou zøejmé, z dùvodu
zákazu konání akcí, nebylo témìø o èem psát. Proto možná toto vydání bude o to obsáhlejší.
Pøeji Vám pìkné chvilky u poètení našeho zpravodaje, ale hlavnì pøíjemný odpoèinek na do-
volené, na Vašich zahrádkách, ve Vašich domovech. 

Pøejeme nám všem a pøijdou lepší èasy, kdy zase budeme žít alespoò trochu stejnì jako
døíve.

Jana Kuthanová, starostka obce

VÝBÌR USNESENÍ Z JEDNÁNÍ 13., 14., 15. a 16. ZASEDÁNÍ
ZASTUPITELSTVA OBCE HOØINÌVES

– Zastupitelstvo obce Hoøinìves po projednání schvaluje Smlouvu o zajištìní zpìtného
odbìru a využití odpadù z obalù – EKO-KOM, a. s., a povìøuje dále tímto usnesením
starostku obce podpisem Smlouvy s EKO-KOM a.s., se sídlem Na Pankráci 1685/17,
140 21 Praha 4.

– Zastupitelstvo obce Hoøinìves schvaluje poskytnutí dotace ve výši 200.000 Kè na rok
2021 pro TJ Sokol Hoøinìves, spolek, a povìøuje starostku obce podpisem veøejnopráv-
ní smlouvy o poskytnutí dotace.

– Zastupitelstvo obce Hoøinìves souhlasí s uzavøení smlouvy o užívání pozemku a to èás-
ti p.è. 430/17 v k.ú. Hoøinìves pro umístìní, provozu, servisu pøípadnì obmìny auto-
matu sloužícího k vydávání zásilek a poskytování dalších služeb, které provozovatel
jako podnikatel v oblasti pøepravních služeb nabízí a je oprávnìn je poskytovat s firmou
Zásilkovna s.r.o., Lihovarská 1060/12, Libeò, 190 00 Praha 9.

– Návrh na uzavøení veøejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace è.152021 s Knihovnou
mìsta Hradec Králové, èástka 10 500 Kè za služby pro obì naše knihovny. Usnesení:
Zastupitelstvo obce Hoøinìves souhlasí s uzavøením uzavøení veøejnoprávní smlouvy
o poskytnutí dotace è.152021 a povìøuje starostku obce jejím podpisem.

– Zastupitelstvo obce Hoøinìves souhlasí s uzavøením veøejnoprávní smlouvy o poskytnu-
tí dotace s Obecný zájem, z.ú., Smiøice a povìøuje starostku obce jejím podpisem.

– Komunitní energetika – návrh na schválení se zapojenín do projektu. MAS Hradecký
venkov se pøipojuje k Paktu starostù a primátorù pro udržitelnou energii a klima, v rám-
ci spolupráce se spoleèností Enviros, s.r.o. pro zapojené obce bude zpracován tzv.
SECAP což je akèní plán pro udržitelnou energetiku a klima. Usnesení: Zastupitelstvo
obce Hoøinìves podporuje uzavøení Dohody mezi spoleèností ENVIROS, s.r.o., se síd-
lem Dykova 53/10, 101 00 Praha 10, IÈO: 61503240 a Hradecký venkov o.p.s., na zpra-
cování díla Akèní plán pro udržitelnou energetiku a klima skupiny obcí Hradecký venkov
(SECAP). Obec Hoøinìves bere na vìdomí, že Akèní plán vzniká jako souèást projektu
CEESEU a podporuje aktivity tohoto projektu, do kterých se bude aktivnì zapojovat.
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– Návrh na pøevzetí do majetku – spoleèné zaøízení – Protokol è. R 183/2021/01 – pøe-
vzetí investic za Frantovskou cestu p.è. 657, 892, 893, 894, 895, 897, 905 v k.ú.
Hoøinìves. Jedná se o investici SPÚ Hradec Králové v celkové výši 11.382.704,38 Kè
vèetnì DPH, èást ve výši 610.938,79 Kè vèetnì DPH /propustek na k.ú. Vrchovnice/ byl
pøedán Obci Vrchovnice. Realizace r. 2020. Usnesení: Zastupitelstvo obce Hoøinìves
souhlasí s pøevzetím do majetku obce Hoøinìves – spoleèné zaøízení – Protokol
è. R 183/2021/01 – pøevzetí investic za Frantovskou cestu p.è. 657, 892, 893, 894, 895,
897, 905 v k.ú. Hoøinìves, a povìøuje starostku obce podpisem Protokolu
è. R 183/2021/01 o pøedání a pøevzetí R 183 – cesta C1, C2 v k.ú. Hoøinìves,
Vrchovnice, okres Hradec Králové.

Veškeré informace z jednání zastupitelstva obce: http://www.horineves.cz/uredni_deska.

ZÁSILKOVNA V NAŠI OBCI 
Na veøejném prostranství u horní autobusové

zastávky u silnice II/325 je nainstalováno a již
zprovoznìno samoobslužné výdejní místo –
Z-BOX Zásilkovny, které je pøístupné 24 hodin
dennì, 7 dní v týdnu a to pomocí aplikace. Box na-
bízí možnost pøíjmu i podání. Cena doruèení je
stejná jako na všechna jiná výdejní místa, za stan-
dardní zásilku 69 Kè. K obsluze a využívání služeb
je tøeba si do mobilního telefonu nainstalovat apli-
kaci Zásilkovna, prostøednictvím které si zvolíte
možnost odeslat èi vrátit zásilku, doplníte potøebné
údaje a provedete platbu. Pøi pøíchodu k Z-Boxu se
aplikace automaticky spáruje, pøi zapnutém blue-
tooth, se schránkou. Pomocí tlaèítka schránku
otevøete. Zásilky na dobírku prostøednictvím apli-
kace také ihned zaplatíte. Pokud se Vám nehodí datum vyzvednutí, lze ho standardnì pro-
dloužit. Obsluha aplikace i schránky je velmi jednoduchá. Z-Box je napájen solárními panely. 

Veškeré informace k obsluze naleznete pøímo na Boxu. 

VÍTÁNÍ OBÈÁNKÙ 
Slavnostní Vítání nových obèánkù se usku-

teèní v nedìli 5. 9. 2021 ve 14,00 hod. ve spo-
leèenském sále Památníku, rodného domu
V. Hanky v Hoøinìvsi, nebo ve venkovním sta-
nu, dle poèasí.

Zváni a vítáni jsou také prarodièe a další pøí-
buzní. Jedná o obøad, kdy je novorozené mi-
minko slavnostnì uvedeno do života obce a je
dobøe, pokud si na nìj milou vzpomínku ucho-
vá celá rodina. Akce se zúèastní žáci ZŠ Hoøi-
nìves, kteøí obøad doplní krátkým vystoupením.



Projekt se zamìøuje na komunitní život v obci. Podporuje mezigeneraèní setkávání, vzdì-
lávací aktivity, aktivizuje znevýhodnìné osoby a pomáhá jim zapojit se do spoleèenského
a pracovního prostøedí v rámci sociálního poradenství. Nabízí pomoc a poradenství jednotliv-
cùm, ale také i rodinám s dìtmi, které se ocitly v tíživé životní situaci a neumí ji sami øešit.

Pokud máte potøebu jakéhokoliv poradenství nebo pomoci, nebo víte o nìkom
takovém ve svém okolí, prosíme, kontaktujte nás. Sociální poradenství poskytujeme
individuálnì, dle pøedchozí domluvy. Komunitní a spoleèenské aktivity a další vzdìlá-
vací aktivity organizujeme pro širokou veøejnost. 

O veškerých akcích a aktivitách poskytujeme informace prostøednictvím webových stránek
obce Hoøinìves, FB profilu obce Hoøinìves, rozhlasu a mobilního rozhlasu, Zpravodaje
Mikroregionu obcí Památkové zóny 1866 a plakátkù v obecních a školních vývìskách.

Kontakt: Obec Hoøinìves, Hoøinìves èp. 73, 503 06 Hoøinìves

e-mail: komunita.horineves@gmail.com

Øízení projektu: Jana Kuthanová, tel. 724 186 825

Sociální pracovník: Mgr. Jana Macková, tel. 792 754 655       

Komunitní pracovník: Radmila Kozáková, tel. 723 035 424

V uplynulém období jsme pøipravily soutì-
že v hledání malovaných kamínkù – Lesní
kamínky a Vesnické kamínky.

Soutìž v Bažantnici byla vyhlášená prv-
ním dnem jarních prázdnin a to v pondìlí
8. bøezna, další soutìž ve všech našich ves-
nièkách navazovala ihned od 15. bøezna. Dle
kladných komentáøù u obou událostí na FB
obce vìøíme, že se akce líbila. Všichni, kteøí
vložili na FB fotky svých malovaných nálezù
a byli pøítomni na Dìtském dnu, byli vyhláše-
ni a ocenìni.

Vìøíme, že vám naše kamínkové zpøíjemnily jarní prázdniny a èas, který jsme všichni,
vzhledem k pandemické situaci, byli nuceni trávit pouze na katastru naší obce.
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Vážení rodièe novorozených miminek prosíme vás, abyste svùj zájem o úèast na Vítání
obèánkù pøedem vyjádøili na OÚ Hoøinìves, telefonicky, èi osobnì. S dostateèným èasovým
pøedstihem pak již na akci obdržíte písemnou pozvánku. 

KOMUNITNÍ PRÁCE V OBCI HOØINÌVES 



Dìkujeme vám všem za úèast a hlavnì za velmi kladné odez-
vy a moc hezké zprávy na FB obce, kterých si velmi vážíme. 

V brzké dobì pro vás pøipravujeme hledaèky další. 

Dìtský den
Náš Den plný her se konal v ne-

dìli 13. 6. a zapojily se do nìj místní
spolky jako jsou: SDH Hoøinìves,
TJ Sokol Hoøinìves a Myslivecká
Bažantnice Hoøinìves, které spoleènì
s ochotnými dobrovolníky zajistili
sportovní a vìdomostní disciplíny.

Celkem se zúèastnilo, dle vydaných soutìžních itineráøù, 124
dìtí, které si zde mohly užít mnoho zajímavých disciplín, jak na
velkém høišti tak i na víceúèelovém, kde díky MAS Hradecký ven-
kov o.p.s. bylo pøipraveno dopravní høištì. V lese na dìti zase
èekali oslík s koníkem, nìkteré dìti se daly malovat na oblièej,
užily si kolotoè a skákací hrad. Program zakonèilo svým veselým
taneèním a hudebním vystoupením Mimi studio z Hradce

Králové. Velký
úspìch také sklidily výborné koláèe, které
v ranních hodinách spoleènì napekly místní
ženy. Každé dítko obdrželo vìcné odmìny
dle vlastního výbìru a obèerstvení. Až na
pøekvapivì chladné a vìtrné poèasí se
Dìtský den moc vydaøil. 

Dìkujeme všem za úèast a také dìkuje-
me všem spolkùm a dobrovolníkùm za skvì-
lou spolupráci.

V prùbìhu letních prázdnin realizujeme dva letní campy s bohatým programem se
zapojením lektorù nejen angliètiny. 

9. 8. – 13. 8. 2021 a 16. 8. – 20. 8. 2021 – denní pøímìstský program v Hoøinìvsi (bu-
dova ZŠ a MŠ + venkovní areál TJ Sokol) s jedním celodenním nauèným výletem do
Krkonoš, urèeno pro dìti 6 – 14 let (kapacita max. 25 dìtí) obìd, odpolední svaèina + pit-
ný režim; dennì výuka angliètiny hrou; hry v pøírodì; hry k upevnìní sociální vazeb. 

Cena: 1.800 Kè – dìti trvale žijící na území obce Hoøinìves 

2.200 Kè – ostatní zájemci žijící mimo obec

Pùvodnì plánovaný camp ve Špindlerovì mlýnì byl bohužel pro nedostateèný zájem zru-
šen a místo nìj se bude konat, ve stejném termínu, camp pøímìstský. Na tento, první termín,
zbývá stále ještì volná kapacita. Druhý camp je již plnì obsazen.

Více info o programu campu: Mgr. Ria Korcová, tel.: 777 225 721.

Smlouvy, platby: Radmila Kozáková, tel.: 723 035 424.

E-mail: komunita.horineves@gmail.com.
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Akce a výlet pro seniory a jejich rodinné pøíslušníky 
– nabízíme aktivity pro všechny „naše“ seniory 65 +

Na každý mìsíc pøipravujeme zábavné kvízy a úkoly, které pobaví, ale poslouží také k tré-
nování pamìti. Objevíte je zaèátkem mìsíce ve své poštovní schránce. Vyplnìné je mùžete
odevzdávat v Obecní knihovnì Hoøinìves anebo Obecní knihovnì Žíželeves. Záleží na vás,
zda je chcete vyplnìné odevzdávat, samozøejmì si je mùžete doplnit jen tak pro sebe, pro ra-
dost a zábavu a ponechat si je doma. Vše dle Vašich preferencí a možností.  

Pøijmìte pozvání na výlet:
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Hoøinìvské putování – hledaèka
V intravilánu obce Hoøinìves pøipravujeme Questing, neboli hledaèku s názvem

„Hoøinìvské putování“. Zábavnou rýmovanou formou se o obci a její historii dozvíte, co mož-
ná ještì ani nevíte. Materiál s informacemi a indiciemi k vyluštìní køížovky a nalezení pokla-
du si budete moci vyzvednout v Obecních knihovnách. Hledaèka bude v obci zprovoznìna
v prùbìhu letních prázdnin. Více informací ke spuštìní hledaèky naleznete na webu obce
Hoøinìves, nebo FB obce Hoøinìves. 

Hledaèky propojují lidi a místa i lidi mezi s sebou. Prostì jdete a všímáte si. 

Motto: Naše motivace peèovat o pøírodu, krajinu a obce, kde žijeme, má základ ve vztahu
k místu, které je naším domovem a k lidem, kteøí zde žijí. 

Questing vyvinula nestátní nezisková organizace Vital Communities ve Vermontu, USA,
v roce 1995 a je vlastníkem pøíslušné obchodní známky. 

PRAKTICKÝ LÉKAØ HOØINÌVES, s.r.o
– MUDr. Zuzana Dìdková, Ph.D.

Ordinaèní doba je rozdìlena na pacienty s akutními obtížemi a pacienty objednané.

Ordinaèní doba:

Po 7:30 – 12:30, od 10:00 jen objednaní 

Út  7:30 – 12:30, od 10:00 jen objednaní 

St 12:00 – 18:00, od 16:00 jen objednaní 

Èt  7:30 – 12:30, od 10:00 jen objednaní 

Pá 7:30 – 11:30, od 10:00 jen objednaní 

Odbìry krve úterý a ètvrtek 7:00 – 9:00.

Dovolená – omezení provozu ordinace LÉTO 2021

Èervenec: 7. – 16. 7. 2021 dovolená

Srpen: 2. – 13. 8. 2021 dovolená

Zástup:

Praktický lékaø Všestary s.r.o., MUDr. Michal Kovalský, Všestary 154, tel.: 495 458 196,
www.lekarvsestary.cz.

Ordinaèní doba:

Po 7:00 – 13:00, Út 7:00 – 13:00, St 12:00 – 18:00, od 14:00 jen objednaní,

Èt 9:00 – 13:00, Pá 7:00 –11:00.

MUDr. Zuzana Dìdková, Ph.D.



VIRTUÁLNÍ UNIVERZITA 3. VÌKU – www.e-senior.cz

Témìø po roèní pauze plánujeme se studenty
Univerzity tøetího vìku návrat do školních lavic
v Základní škole v Hoøinìvsi. Pøednášky budou pro-
bíhat od záøí v úterý vždy od 15,30 hod. Pro více in-
formací mì mùžete kontaktovat. Budu se na vás na
všechny stávající, ale i nové studenty moc tìšit.
Rádi pøivítáme další zájemce o studium.

Tutorka Jana 

Kontakt a informace ke studiu – Jana Fejková,
fejkova@zshorineves.cz, 731 567 948.
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ZÁKLADNÍ ŠKOLA HOØINÌVES
Poslední ètvrtletí letošního školního roku probìhlo k nadšení všech žákù i uèitelù koneè-

nì standardním zpùsobem. Neosobní monitory poèítaèù nahradily zaplnìné školní lavice.
Nutnost nošení ochrany úst jsme vyøešili èastým pobytem a výukou na èerstvém vzduchu naší
vesnice. Starší žáci si v rámci mezipøedmìtových vztahù vyzkoušeli napø. pøírodovìdný ori-
entaèní bìh lesem. Všichni zdárnì dorazili do cíle, proto se mohli podìlit o sladkou odmìnu.
Také olympiáda, která probìhla na zahradì naší školy, žáky motivovala k podání tìch nejlep-
ších výkonù.

Na konci dubna byl realizován projekt Abrakadabra neboli „èarodìjnické uèení hrou“, kte-
rý jsme všichni absolvovali v nezbytných strašidelných pøevlecích. V mìsíci kvìtnu zhlédli žáci
základní i mateøské školy divadelní pøedstavení Jak šel Slávek kolem svìta. Po dlouhé dobì
to byl nepochybnì pøíjemný kulturní zážitek.

Po loòské absenci jsme vyrazili také do Hradce Králové na Nábøeží umìlcù, kde si dìti vy-
zkoušely rùzné výtvarné a dovednostní techniky èi jízdu na netradièních dopravních prostøed-
cích. Èerven byl ve znamení sportovních aktivit, k èemuž nás inspirovalo pøedevším koneènì
se lepšící poèasí. Celý týden mohli žáci strávit na novì vytvoøeném dopravním høišti, kde se
uèili pravidlùm silnièního provozu na kolech èi kolobìžkách. Výlet na Chlum s návštìvou mu-
zea a procházka mìstskými hradeckými lesy udìlaly pomyslnou teèku za letošním školním
rokem. Tak na shledanou zase po prázdninách.

Mgr. M. Karasová
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MATEØSKÁ ŠKOLA HOØINÌVES
Zprávièky z naší školièky

Jaro za námi a léto pøed námi. Jak my jsme se spolu mìli, dovádìli, skotaèili, hodnì jsme
se nauèili a vyzkoušeli nové vìci. 

Dopolední „Karnevalové veselí“ nám zpestøilo únor, takže o pøevleky, masky, hry, tanco-
vání a soutìže nebyla nouze. Bøeznovou pranostiku jsme trošku pozmìnili a místo za kamna,
jsme zalezli jednou týdnì k poèítaèi. Tedy, jenom pøedškoláci, kteøí si mohli vyzkoušet on- line
vzdìlávání pøes aplikaci Teams. Tímto zpùsobem pokraèovali i v „Pøeškolièce“ s paní øeditel-
kou Mgr. S. Kropáèkovou Hvìzdovou. My, uèitelky, jsme se chopily role poš áka a rozvážely
všem dìtem dopisy s úkoly a rùznými nápady pro volné chvíle do té doby, než jsme se zase
spoleènì shledali ve školce. Pak zaèaly pøípravy na èarodìjné zkoušky v letu na koštìti, va-
øení lektvarù, hledání ztracených vìcí popletené èarodìjnice a nejen to. Krásné lesní prostøe-
dí naší Bažantnice posloužilo k plnìní úkolù – bojovky. Probìhl také Den dìtí, tak proè si jej
neužít spoleènì a vyzkoušet si své znalosti a dovednosti. Ani o pohádky nebyla nouze – Jak
šel Slávek do svìta, Poš ácká pohádka a Loupežníci. Jeli jsme také autobusem na výlet do



skanzenu v Kròovicích a pøipravujeme rozlouèení s 9 budou-
cími prvòáèky, na které už èeká škola, tøída, ètení, psaní, úko-
ly, lavice a bílá køída. Užijte si letní prázdniny, na kole èi
u vody.

Krásné léto pøeje kolektiv MŠ Hoøinìves

Agentky XO – tajná mise
Kdo absolvoval naše stezky, øíkal, že tam bylo hezky.

Tentokrát jsme v dobì jarních prázdnin umístili na frantovské
cestì dvì stezky s úkoly. Ti zdatnìjší mohli vyzkoušet obì
a tentokrát byla potøeba i tužka s papírem nebo velmi dobrá
pamì na vyluštìní tajenky s tajným vzkazem. Spøádáme však
další plány pro mise. K tomu nám pomohou získané tajné ma-
teriály, dvì agentky v utajení a ve zkušební dobì. (V textu je
použita morseovka)  - /. - /. - - - / - . /. // . - . . / . / - / - - - /// 

Agentky XO

OBECNÍ KNIHOVNA HOØINÌVES – web: knihovnahorineves.webk.cz

Pravidelná otevírací doba: ètvrtek: 10,00 – 18,00 hod.

Dovolená: 19. 7. – 2. 8. 2021 a 23. 8. – 29. 8. 2021

Knihy Vám po dohodì ráda roznesu i do vašich domovù, tel. 723 035 424, email: knihov-
na.horineves@seznam.cz, nebo se dle pøedchozí dohody mùžete zastavit v kterýkoliv jiný
den.

V uplynulém jarním období byla na plotì obecního úøadu nainstalována „Velikonoèní stez-
ka“, výstava, kde jste si mohli pøeèíst, proè slavíme Velikonoce a také co vyjadøují jednotlivé
velikonoèní symboly a zvyky. Pøipravena byla také velikonoèní køížovka, za její správné vy-
luštìní byly dìti následnì odmìnìny. Dìkujeme všem za pøinesené velikonoèní dekorace do-
mácí výroby a paním uèitelkám z MŠ za ozdobení velkých kraslic.

V pondìlí 28. 6. v knihovnì probìhlo spoleèné setkání a ocenìní všech dìtí, které kniho-
vnu pravidelnì bìhem školního roku navštìvovaly v rámci ètenáøského klubu pøi ZŠ
Hoøinìves. Na 1. školní den máme pro všechny prvòáèky, které nastoupí do ZŠ Hoøinìves
pøipravenou pozornost ve formì krásné knihy – Kocourek Modrooèko. Také se již moc tìšíme
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na Vítání obèánkù, kde všechny dìti obdrží v rámci projektu Book start moc krásný set s prv-
ní èetbou a pozvánkou na akce a setkání v knihovnì. 

V nadcházejícím školním roce se budeme opìt pravidelnì setkávat se žáky ZŠ na inter-
aktivních besedách s promítáním v Hankovì domì a moc ráda v knihovnì pøivítám v dopo-
ledních hodinách i dìti z mateøské školy. 

Pro zpestøení letních prázdnin mùžete využít kvízy pro dìti i dospìlé, které naleznete na
webových stránkách knihovny: knihovnahorineves.webk.cz/kvízy.

Radmila Kozáková 

TJ SOKOL HOØINÌVES
Sezona 2020/2021 byla bohužel ukonèe-

na opìt pøedèasnì. Již druhou sezonu naše
mužstva v klubu TJ Sokol Hoøinìves bohužel
opìt kvùli covidovým opatøením nedohrála. 

Ale naštìstí jsme mohli zaèít zaèátkem
kvìtna alespoò tréninkový proces, kdy se
pravidelnou docházkou zapojili hlavnì ti ne-
jmenší hráèi pøípravek. Každého tréninku se
na našem fotbalovém høišti úèastnilo cca 30
dìtí. Každý ètvrtek je pak také doplòovali fot-
balisté z naší nejstarší kategorie mužù, kteøí
trénovali v poètu 14 – 16, což je krásný poèet,
po tak dlouhé dobì, kdy jsme se mohli vrátit
k našemu milovanému fotbalu. 

Sezonu jsme za velké úèasti rodièù a dìtí
ukonèili oficiálnì v sobotu 12. 6. Dìtem jsme
jako dar udìlili vzpomínkové medaile a také
pro nì bylo klubem zajištìno obèerstvení. 

K nadcházející pøípravì na novou se-
zonu se sejdeme v úterý 3. 8. v 16:30
a vstoupíme do ní se 4 mužstvy a to: minipøí-
pravkou (hráèi roèníku 2015 a mladší), mladší pøípravkou (hráèi roèníku 2013 a mladší), mlad-
šími žáky (hráèi roèníku 2009 a mladší) a poslední kategorií budou naši muži. 

Stále pøibíráme hráèe roèníku 2009. 

Navštivte naši FB skupinu – TJ Sokol Hoøinìves, kde si mùžete mimo jiné pøeèíst moc hez-
ký èlánek o hoøinìvském fotbale, rozhovor s pøedsedou TJ Sokol Hoøinìves Otakarem
Rejfkem st.

Otakar Rejfek ml.
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SDH HOØINÌVES
Èlenové hasièù se zapojili do pøíprav a realizace dìtského dne v Hoøinìvsi ve spolupráci

s SDH Raèice nad Trotinou. Dìti mìly možnost si vyzkoušet štafetu a pro odvážlivce byla pøi-
pravena lanová dráha.

Tréninky mladých hasièù se opìt uskuteèòují a dorazili i nováèci. S blížícími se prázdni-
nami nás èeká menší pauza, ale hned po prázdninách se budeme opìt setkávat a poctivì
trénovat, abychom se mohli úèastnit závodù v požárním sportu. Mùžete se pøijít podívat na
páteèní tréninky, nìco málo si vyzkoušet nebo se pøidat se k nám, hasièùm. 

Pøejeme krásné a pohodové léto.

Jan Hušek ml., vedoucí MH
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ŽÍŽELEVES

OBECNÍ KNIHOVNA ŽÍŽELEVES – www.zizeleves.unas.cz 
Knihovna – návrat do normálu. Knihovna v Žíželevsi se od dubna vrátila do normálního

provozu.

Po nìkolika letech mého pùsobení v knihovnì zde nyní pracuje nová paní knihovnice, paní
Gabriela Novotná. Zatím je knihovna otevøena vždy ve ètvrtek od 16,00 hod. do 18,00 hod.
V knihovnì se nic nemìní, nadále se ètenáøi mohou tìšit na pestrý výbìr knih z regionální li-
teratury, bohaté beletrie pro dìti a dospìlé,
který je doplòován nákupy nových knih a vý-
mìnnými soubory, které se k nám pravidel-
nì dováží v z naší støediskové knihovny ve
Smiøicích, v rámci výkonu regionálních kni-
hovnických služeb Knihovny mìsta Hradce
Králové. Mladí ètenáøi v knihovnì naleznou
také tituly povinné èetby a mohou se tìšit
z výbìru zábavné i pouèné literatury. Nadále
bude pokraèovat spolupráce s knihov-
nou v Hoøinìvsi, s paní R. Kozákovou, která
nám zprostøedkovává výpùjèky také i z Vì-
decké knihovny v Hradci Králové.

V knihovnì budou pro ètenáøe a ná-
vštìvníky nadále pøipravovány akce v rámci
celostátních akcí a myslím, že budeme po-
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kraèovat také i v akcích, které jsou již tradicí a s jejichž pøípravou a realizací pomáhala obec
tak i obèané.

Dìkuji touto cestou obecnímu úøadu a dlouholetým ètenáøùm za pøízeò a budu se tìšit na
setkání pøi spoleèných akcích v knihovnì, které paní Gábina již pøipravuje.

Pavlíková Helena

Kontakt: knihovna.zizeleves@post.cz

Co realizujeme a pøipravujeme: 
17. 6. 2021 jsme pro dìti pøipravili – Køížovku pro dìti s pokladem…. (dìti si vyluštily

køížovku a tajenka jim napovìdìla, kde se nachází poklad)

24. 6. 2021 od 16:00 h. – „KAFE A BÁBOVKA“… kdo máte èas a chu , pøijmìte pozvá-
ní na spoleèné posezení u kávy a bábovky 

1. 7. 2021 od 16:00 h. – malujeme s dìtmi ..téma: „Prázdniny“ (výkresy budou vystave-
ny a ocenìny)

Gábina Novotná 

UKLIÏME ŽÍŽELEVES
V rámci celorepublikové akce „Ukliïme Èesko“ jsme se i my zapojili do zvelebení naší ves-

nièky. Nedìlní dopoledne jsme tak vìnovali úklidu Žíželevsi a jejímu nejbližšímu okolí. Máme
velkou radost, že každým rokem pøibývá poèet zapojených dobrovolníkù. Tolik nás však netì-
ší, že jsme sesbírali nejvíce odpadkù za poslední tøi roky. Naplnili jsme odpadem 10 velkoob-
jemových pytlù. K tomuto výsledku pøispìla pøedevším tato místa: polní cesta smìrem
k Jeøièkám, okolí høištì „Èechovka“ a okrajový pás silnice k Vøeš ovu. Mezi nejkurióznìjší
nálezy v tomto roce patøily plesové lodièky, rifle a soudek piva, bohužel již prázdný.

Dìkujeme všem nadšencùm, kteøí vìnovali svùj volný èas pro dobrou vìc. Myslím, že pro-
cházky po okolí jsou nyní mnohem pøíjemnìjší!

Jana Macková



ŽELKOVICE
Dne 24. 4. 2021 se do celorepublikové akce

„Ukliïme Èesko“ zapojili i obèané Želkovic. 

V tak malé obci jako je ta naše, byla úèast
jedenácti pomocníkù milým pøekvapením.
Potìšil nás pøedevším zájem dìtí. Úklid pro-
støedí naší vsi a jejího okolí se pro nì stal ma-
lým dobrodružstvím, pøi kterém mìli možnost
vidìt za sebou dobøe vykonanou práci a mít
z ní radost. 

Sešli jsme se na návsi u zvonièky. Rozdì-
lili jsme se na tøi skupinky a vydali se pøedem
domluvenými smìry za úklidem. První tým
tvoøil Vojtìch Hynek, Jaroslav Brádle, Bára
a Petr Èerní a Vasessa Dudková, kteøí se vy-
dali jižní cestou až k podniku Èepro, a.s.
Druhý tým Aleš Havrda, Jan a Honzík Podlipní a Anežka Klapalová vyrazili severozápadní
cestou k lesu. Dvojice Lucie a Vojta Klapalovi si vzali na starost cestu vedoucí z naší obce
smìrem k Vrchovnici.  

Pytle se pomalu, ale jistì plnily odpadem, který do pøírody rozhodnì nepatøí a na první po-
hled byl patrný rozdíl tam, kde jsme pøírodì ulevili. Po skonèení úklidu jsme si poøídili pamìt-
ní fotografie úèastníkù akce a odpad byl uložen k hasièské zbrojnici, odkud byl pracovníky
obce odvezen. 

Rád bych podìkoval všem, kteøí se do úklidu zapojili a podìkování samozøejmì patøí i pra-
covníkùm obecního úøadu, kteøí se k celorepublikové akci pøipojili a umožnily tak zlepšit okolí
naší obce. 

Aleš Havrda, Michal Klapal

JEØIÈKY
Jaro v Jeøièkách

Na jaøe letošní roku pro obyvatele Jeøièek
pøipravila Obec Hoøinìves venkovní „bojovku“
v podobì hledání kamínkù s názvem
Malované vesnické kamínky. I pøesto, že jsou
Jeøièky malou obcí, tak se našlo nìkolik horli-
vých hledaèù z øad vnukù a vnuèek místních
obyvatel, kteøí nebojácnì vyrazili do vsi a dali
do hledání kamínkù všechno! 

V èervnu také probìhlo Pálení èarodìjnic,
které muselo být vzhledem k epidemiologické
situaci na jaøe odloženo. 

Michaela Chládková
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Obecní úøad Máslojedy, Máslojedy 33, 503 03 Smiøice
mobilní telefon: 724 189 546
e-mail: obec@maslojedy.cz
web: http://www.maslojedy.cz/
úøední hodiny: støeda 18.00 - 18.30

K èinnosti Obecního zastupitelstva   
V roce 2021 jsme zase po dlouhé dobì mìli v zimì dost snìhu, na rybníku byl led, zima

byla opravdu dlouhá a studená, jaro studené a mokré. K tomu nevlídnému poèasí se pøidala
i zvláštní nálada zpùsobená útlumem spoleèenského života. 

Rok 2021 je výraznì poznamenán pøetrvávající coronavirovou pandémií. Do školy se moc
nechodilo, nìkteré obchody zùstaly uzavøené, kulturní akce – shromažïování obèanù zaká-
zané, pohyb obyvatel v jarních mìsících povolen pouze v rámci území obce, pozdìji okresu,
i obecní úøad pracoval ve specifických podmínkách. Spoleèenský život byl hodnì utlumen.
Opìt jsme naplánovali akce na celý rok, zatím se nám podaøilo uskuteènit pouze jednu. Jarní
setkání obèanù jsme vyøešili rozvozem a pøedáním dárkù osobnì, podobnì jako v roce minu-
lém, letos to byl dárek praktický a trvalejší – kytièka a pøikrývka. Ještì ani na konci dubna ne-
bylo možné poøádat vìtší akce, a tak jsme èarodìjnice nechali odletìt do teplých krajin. Na
konec mìsíce kvìtna, v roce 155. výroèí války prusko-rakouské, jsme mìli naplánované
XXX. C.k. Manévry. Obec zajiš ovala zázemí pro poøadatele, kterým byl Historický
C.k. Øadový pìší pluk è. 18, z.s. Hradec Králové, zastoupený Oblt. Martinem Klikou. Manévry
probìhly poslední víkend v kvìtnu, pøedpovìï poèasí byla dost nepøíznivá, déš nám kompli-
koval pøedevším pøípravy vhodného terénu pro tábor a zázemí. Nakonec se vše podaøilo s po-
mocí Zemìdìlského družstva Všestary a Zemìdìlské akciové spoleènosti Mžany, a.s. pøipra-
vit ke spokojenosti zúèastnìných. Ve ètvrtek pøed konáním manévrù byla také dokonèena
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oprava polní cesty k pomníku Øímana, a tak mohla spoleènost Královéhradecká provozní, a.s.
doruèit na místo konání dostateèné množství pitné vody. Nìkteøí úèastníci pøijeli již v pátek,
hlavní události potom probìhly v sobotu. Prùvod vojákù vyšel brzy ráno z tábora od pomníku
Øímana do obce, kde byl položen vìnec u pomníku na vojenském høbitovì. Pøesto, že zrov-
na trochu víc pršelo, zúèastnilo se zahájení pomìrnì dost spoluobèanù. Projevy starostky
obce Blanky Karešové a pøedsedy Komitétu pro udržování památek z války prusko-rakouské
Miroslava Suchého byly pøimìøenì krátké, a tak již za svitu sluneèních paprskù se všichni zú-
èastnìní vrátili zpìt do tábora. Hlavní bitevní ukázka byla pøipravena na odpoledne, poèasí
bylo v té dobì klidné, nepršelo, terén v lese, který pamatuje bitvu pøed 155 lety byl stejný jak
v ony osudové dny roku 1866, naštìstí jsme si na bitvu jenom hráli, ukázka byla zajímavá
a po zásluze ocenìna potleskem. Po bitvì byl položen vìnec k pomníku Øímana a všichni
úèastníci obdrželi vyznamenání, které jim bude pøipomínat chvíle prožité v naší obci. 

Co nás èeká v roce 2021, zatím není zcela jasné. Realizace naplánovaných obecních akcí
bude závislá na epidemiologické situaci. V minulých letech jsme vás informovali o pøípravì vý-
stavby retenèní nádrže ve Svíbu, projektová dokumentace neprošla stavebním úøadem
Magistrátu mìsta Hradce Králové, využili jsme možnosti odvolání, stavební povolení odvola-
cí orgán zamítnul. Nezbývalo nám nic jiného než se postarat o další využití pozemkù. Èást
bude zalesnìna, èást zùstane jako louka. Zhruba polovina pozemku je již uklizena. 

V mìsíci èervnu plánujeme otevøení Obèerstvení na høišti. Vše je pøipravené, staèí jenom
zaèít.

Pøipravujeme dìtský den na konec mìsíce srpna. 

V pøípadì øešení jakýchkoli nejasností jsme pravidelnì, každou støedu od 18. hodin na
obecním úøadì. Pøipomínáme, že na obecním úøadì funguje pracovištì Czech point. 

Opìt pøipomínáme, že na internetových stránkách http://www.maslojedy.cz/, úøední desce
obce, pro Vás pravidelnì zveøejòujeme všechny dùležité informace. Mùžete nás také najít na
Facebooku.

Dìkujeme všem spoluobèanùm, kteøí pøišli na obecní úøad vyjádøit svùj názor, pøišli nám
oznámit, co se jim líbí, co se jim nelíbí, co a jak bychom mìli zmìnit, pøejeme všem, kteøí tu
odvahu nemìli, aby ji v pøíštím roce v sobì našli a øekli nám, co máme dìlat jinak, lépe.

Všechno nejlepší v novém roce, hodnì zdraví, štìstí, lásky a úspìchù, klidu a jistoty Vám
všem pøeje za obecní zastupitelstvo.

Blanka Karešová
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Obecní úøad Nedìlištì, Nedìlištì, 503 12 Všestary
mobil (starosta): 602 583 250, tel./fax: 493 815 290
e-mail: nedeliste@seznam.cz
web: http://www.nedeliste.cz
úøední hodiny: Po 17.00 – 19.00

REALIZOVANÉ AKCE AKCE V UPLYNULÉM OBDOBÍ: 

22. 5. 2021 Èištìní místního koupalištì za hojné úèasti místních hasièù a dìtí
12. 6. 2021 Svoz nebezpeèného odpadu
19. 6. 2021 Na fotbalovém høišti se konal turnaj hráèù nad 40 let za úèasti SK Nedìlištì,

TJ Sokol Sendražice, TJ Sokol Hoøínìves a SK Smiøice. (více o turnaji
v pøíštím èísle).

20. 6. 2021 V klubovnì SK se uskuteènilo slavnostní Vítání nových obèánkù

PLÁNOVANÉ AKCE: 

10. 7. 2021 Pìtiboj
21. – 22. 8. 2021 Výstava místních chovatelù drobného zvíøectva
28. 8. 2021 Obecní úøad uspoøádá dìtský den aneb rozlouèení s prázdninami
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OBECNÍ ÚØAD INFORMUJE: 

Pøipomínáme obèanùm, že stále mohou využít možnosti dostávat informace z hlášení
místního rozhlasu formou e-mailové zprávy. Staèí poslat svoji e-mailovou adresu na adresu
obecního úøadu: nedeliste@seznam.cz.

Návrat života do normálních kolejí je pomalejší, než bychom si pøáli, a proto událostí, které by
stály za zmínku je nyní poskrovnu. Obra me se tedy ještì jednou do vzdálené i nedávné historie.

Z KRONIKY OBCE 

Jak se slavilo v roce 1867.
Z pamìtí Josefa Lindra Nedìlištì è.p. 49.
(Tak jak je napsal autor.)

3. èervence 1867
Byla velká vojenská slavnost na Chlumì. Byl tam regiment konstantin a baterie dìlostøel-

cù. V Nedìlištích byl štáb na noc. Veèer hrála banda (hudba) v zámku. Pøi slavnosti bylo mno-
ho tisíc lidí až na 50 mil z dálky. U pomníkù mìl první øeè svobodný pán rytíø z Liebigù pro ja-
kou památku dal ten pomník postavit. Pak bylo nìmecké kázání a zase èeské. Generál
Liebigon dìkoval za tu památku padlých bojovníkù rakouských a saských. Potom dal pan
Liebich každému vojínu 1/2 libry hovìzího, 1/2 libry vepøového masa a 2 mázy piva. To všecko
nechal ze Smiøic pøivést na Chlum. Ten den brzo z rána pršelo, ale pak se udìlal tùze pìkný
èas. Na Probouzí byla ten den taky slavnost na památku Sasùm. Byly tu 4 dìla a batalion
z Hercegoviny. Byly taky Sasové, ale proti Chlumu to na Probluzí nebylo nic. Na Chlumì hrá-
la pak banda do 4 hodin odpoledne a pak se zase odebraly do Josefova.

3. èervence byla taky slavnost v Hoøínìvsi, mají tam postavený pomník Regiment 40.
Baron Rozbach polský regiment. Tam ale bylo jenom 50 dùstojníkù. Posvìtili ho a šli pryè.

7. èervence 1867
Byla slavnost v Máslovìdech, daly tam postavit pomník od pluku Hercok Wilhelm dùstoj-

níci na památku svojím padlým kamarádùm. Právì na tom místì kde jejich pluk za vojny stál.
Na slavnosti byl celý pluk a 4 dìla. Regiment páter mìl mši a dvojí kázání uherské a slovan-
ské. Kazatel to byl znamenitý, lidu tam bylo málo, protože to žádný nevìdìl, aby se nenadì-
lala škoda. Ta slavnost se mnì líbila a i každému nejlepší. Vojáci se chodili dívat, kde který
stál proti Prusùm. Odpoledne odešli zase do Hradce, byli tam 3 generálové.

Zájezd do Prahy na muzikál „Tøi mušketýøi“. 

V nedìli 25. 5. 2008 uspoøádal Obecní úøad Nedìlištì zájezd do Prahy na muzikál „Tøi
mušketýøi“ do divadla Hybernia, kterému pøedcházela prohlídka našeho hlavního mìsta. Po
osmé hodinì ranní odjela dvìma autobusy skoro jedna pìtina obèanù obce Nedìlištì a jejich
pøíbuzných. Dojezd do Prahy na nádraží Florenc byl cca v 9,30 hodin. Poté byl rozchod a kaž-
dý si udìlal program dle svého, nebo zaèátek pøedstavení byl ve 14,00 hodin. Za krásného
sluneèného poèasí si úèastníci zájezdu prohlíželi Václavské námìstí, Karlùv most,
Staromìstské námìstí a další známé památky, poobìdvali a okolo pùl druhé odpolední se
sešli pøed divadlem. Pøedstavení mìlo obrovský úspìch a každý se tìší na další podobný
zájezd. Dojezd do Nedìliš byl okolo 19,30 hodin.



Obecní úøad Sendražice, Sendražice 1, 503 03 Smiøice
tel.: 495 426 210, fax: 495 426 184, mobil (starosta): 603 844 069
e-mail: ou@sendrazice.cz
web: http://www.sendrazice.cz/
úøední hodiny: Po 17.30 – 19.00

DÌNÍ V OBCI
Vážení obèané, 

pøinášíme vám dìní z naší obce za uplynulý pùlrok. Situace ohlednì covidu se nám za-
èala zlepšovat, doufejme, že to bude tak i nadále a již nyní se zaèínáme vídat jako døíve.

Za uplynulé období se v naší obci zmìnilo následující:
1. Probìhla rekonstrukce chodníkù od sochy svatého Jána až na konec vesnice smìrem

k autoservisu. Pøímo u sochy byl vytvoøen nový chodník, aby se zvýšila bezpeènost chod-
cù, kteøí smìøují na poldr Za Rybníky. Rekonstrukci provedla firma Dlažba Vysoké Mýto
a celková èástka byla 1.328.580 Kè.

35

2. Obec provedla obmìnu techniky urèené k údržbì obce a letošní zimu i deštivé jaro se
tato technika osvìdèila a nyní jsme schopni si zajistit vìtšinu potøebných úkonù pro udr-
žení poøádku v obci sami.

3. Multifunkèní høištì je hojnì využíváno a rezervaèní systém funguje, jak má. Rezervace
lze provádìt na webových stránkách obce Sendražice.

4. Zastupitelstvo obce schválilo zadání projektové dokumentace na èistírnu odpadních vod
v obci. 



5. Od èervna došlo k znovuotevøení místního stánku na høišti novým panem hostinským.
Tímto mu pøejeme dlouhé setrvání a spoustu hostù, jelikož hospùdka, kde se lidé sejdou
a poklábosí u nìèeho dobrého, k obci patøí.

6. Obec nechala odstranit kontejner na odpad u høbitova a nahradilo ho plastovou popelni-
cí, která bude vždy po naplnìní vyvezena a vyhneme se tak potížím s obyvateli, kteøí si
kontejner pletli se skládkou.

7. Na poldru Za Rybníky byla
vybudována lávka, která
umožní procházku kolem
poldru suchou nohou.

Pøejeme vám krásné letní dny
plné pohody a zdraví!

Stanislav Špás,
místostarosta obce
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SDH SENDRAŽICE
Jaro jsme tradiènì zahájili èištìním pøíkopù pøíjezdových cest od Trotiny a Nedìliš . Jako

každoroènì jsme nasbírali spoustu odpadù, které do pøírody nepatøí. Je smutné, že již tuto
dobu se zaèínají pøíkopy opìt plnit nepoøádkem. 

Dále jsme provedli èištìní požární nádrže.

V pùlce èervna jsme se znovu zaèali pravidelnì scházet na trénincích. Po roce je to hlav-
nì pro dìti, ale i pro dospìlé pøíjemné se opìt setkat a potrénovat si požární útok. Díky Tatøe
máme možnost dìlat plnohodnotné tréninky s vodou.



38

V prùbìhu léta opìt plánujeme hasièské odpoledne pro dìti a posezení i pro dospìlé.
Termín se vèas dozvíte formou letákù do každého domu.

Prùbìžnì provádíme dovybavování zásahových odìvù, údržbu techniky a s Tatrou i Avií
dìláme pravidelné kondièní jízdy. 

Krásné léto všem a v hojném poètu na vidìnou nejen pøi hasièských akcích.
Stanislav Špás, starosta SDH Sendražice

MX TEAM SENDRAŽICE
Sezóna se pomalu rozjíždí a první mìøené tréninky vypukly. MX TEAM Sendražice se zú-

èastnil tréninku v Krásné Lípì, v doprovodu mladého jezdce Kamila Beneše.

Tra , na které se jezdí mistrovství ÈR juniorù, byla perfektnì pøipravena. Úèast byla hojná
a mezinárodní.

Na letošní sezónu mìníme barvy a motorka bude v novém kabátu.

MX TEAM Sendražice jel podpoøit mladé talenty a jezdce do Piliscév v Maïarsku na zá-
vody. Èeští jezdci se umístili na pøedních pøíèkách. V 80tkách se umístil na 1. místì Vítìzslav
Marek, který je velkou èeskou nadìjí.

MX TEAM Sendražice mùžete vidìt na závodech mezinárodního mistrovství ÈR.

Pøejeme všem, krásné letní dny a hodnì zdraví.

Dìkujeme sponzorùm: BENY&JANE LAK, MOGUL, Obci Sendražice a IV Design za jejich
podporu.

S pozdravem MX TEAM Sendražice
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Obecní úøad Støezetice, Støezetice, 503 12 Všestary
tel./fax: 495 447 440, mobil (starosta): 725 489 909
e-mail: obec@strezetice.cz
web: http://www.strezetice.cz/
úøední hodiny: Po 19.00 – 21.00

DÌNÍ V OBCI
Letošní zima nás pøekvapila snìhovou nadílkou, kterou jsme nevidìli nìkolik let. Také pìk-

nì mrzlo. Na horách napadlo dostatek snìhu pro lyžaøe, ale díky pokraèující pandemii a s ní
spojenými vládními opatøeními, se nesmìly rozjet vleky a pozdìji byly uzavøeny i okresy, a tak
nejen pro milovníky zimních sportù nastal smutný èas.

Nestaèí nosit látkové ani chirurgické roušky, pouze respirátory. Obecní úøad obstaral
a èlenky Klubu žen roznesly pro obèany 60+ respirátory do poštovních schránek.

V Dlouhých Dvorech pokraèují práce na budovì knihovny. Stavba je již zastøešena a okna
jsou na svém místì. Vše nasvìdèuje tomu, že si místní ètenáøi a nejen ti, budou moci novou
knihovnu prohlédnout již letos na podzim.

Jaro bylo letos chladné a vydatné na srážky. Pøesto se uskuteènily veškeré úklidové akce.

V obcích probìhl svoz odpadù velkoobjemovými kontejnery a byly pøistaveny malé kon-
tejnery na zahradní odpad. V rámci akce „Ukliïme Èesko“ dobrovolníci sesbírali odpadky oko-
lo cest po celém katastru našich obcí. Všem dobrovolníkùm, kteøí se akce zúèastnili, moc dì-
kujeme. Opìtovnì si dovolujeme apelovat na obèany, aby poctivì tøídili odpad a udržovali
èistotu nejen u kontejnerù, které hlídají kamery.

Dobrovolníci z øad našich obèanù také provedli malé opravy asfaltového povrchu na míst-
ních komunikacích.
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Díky ústupu pandemie dochází k pozvolnému rozvolòování vládních opatøení. Bylo tedy
možné uskuteènit dìtské dny. Èlenky Klub žen ve Støezeticích a Dlouhých Dvorech, z.s. pro
dìti pøipravily nauènou stezku. Dìti s rodièi šli po skupinkách ze støezetického dìtského høiš-
tì smìrem k lesu, cestou na nì èekalo 15 stanoviš s informacemi ze živoèišné øíše. Celé pu-
tování bylo zakonèeno na dìtském høišti, kde dìti obdržely odmìnu a opekly si na ohýnku buø-
ty. Pøes nepøízeò poèasí byla vysoká úèast. Trasa se stanovišti byla k dispozici ještì celý
týden.

V sobotu 5.6. 2021 se konalo na Obecním úøadì ve Støezeticích Vítání obèánkù. Letos
jsme pøivítali ètyøi malé obèánky. Slavnostní program obohatila recitace místních malých ško-
laèek. Po krátkém projevu pana starosty Radima Slánka se rodièe vítaných dìtí podepsali do
pamìtní knihy, maminky obdržely kvìtinu a dìti dostaly drobné dárky. Celou malou slavnost
zaznamenala fotografka paní Helena Beèváøová.

Obecní úøad Støezetice pro malé rybáøe nachystal tradièní klání na hrázi rybníka. Sešlo se
14 soutìžících a pøihlížejících fandilo dvojnásobek. Soutìžící dìti obdržely obèerstvení
a drobné ceny. Poèasí pøálo, a tak všichni pøítomní prožili pìkné sobotní dopoledne v pøírodì. 
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VÝZNAMNÁ ŽIVOTNÍ JUBILEA

Blahopøejeme: Novotná Blanka, Pražák Tomáš, Bažantová Marie, Šec Josef a Vladimíra,
Prokeš Josef, Novotná Marie èp.16, Fur Jiøí, Deml Josef a Vìra,
Brabencová Marie, Kolovratníková Eva a Rùžková Nadìžda.

Narodili se: Hrdinka Jonáš, Ondráèková Aneta, Mizeríková Zora

NAŠE OBEC PØED 100 AŽ 150 LETY
V souèasnosti žijeme v tìžké dobì „koronavirové“. Nemoc, která pøerostla v obrovskou

svìtovou pandemii, svazuje naše životy mnoha naøízeními a omezeními. Je to už víc jak rok,
co se støídají vládní naøízení a konec této doby a nemoci je stále v nedohlednu. V obecní
kronice se zásluhou pana Františka Pražáka doèteme, jak žili naši pøedkové pøed více než
100 lety v naší obci. Každá doba nesla nìco dobrého a nìco špatného. Není tomu jinak ani
dnes, ale nebylo tomu jinak ani tehdy.

Naše obec se vzpamatovávala z války Prusko-rakouské v roce 1866 a lidé se snažili sta-
rat o své domy a hospodáøství, které bylo pro všechny lidi na vesnici èasto jedinou obživou
a teï po válce znièené.

Kolem obce je úrodná pùda. Pole i louky byly rozdìleny vìtším èi menším kouskem sko-
ro ke každé chalupì. Jen nìkolik chalup bylo zcela bez pole. Válkou znièená pole byla rych-
le zúrodòována tìžkou, ale pilnou, prací hospodáøù. Louky byly nejprve pastvinami. Od obce
k Dubinì se táhl široký pruh louky, používané k obecní pastvì. V druhé polovinì 19. století na
jižní stranì obce byly louky pøemìòovány v úrodná pole hnojením a melioracemi. Potùèky, kte-
ré tudy tekly, byly narovnány a po nìkolika letech zbyl jen potok, který tudy odvádí vodu jak
z potoka od Boru, tak z toho co teèe od Dlouhých Dvorù pøes obec Støezetice. Zmizela louka,
kde se pásly kravièky domkáøù, kde rostly vrby, rákos, keøe kolem tùnìk a rybníèkù, kde do-
konce bývaly i rybky a plno dalších živoèichù a drobného ptactva.

Všichni obyvatelé naší obce byli výhradnì zemìdìlci. I drobní øemeslníci, kteøí v obci žili,
mìli ke svému øemeslu kousek políèka, které poskytovalo základní obživu celé rodinì. Kousek



pole, kráva, drùbež a øemeslo, byla obživa rodiny. Každá obec mìla svého kováøe, truhláøe,
zedníka a další øemeslníky potøebné v obci. Nìkolik bezzemkù bylo závislých na výdìlku na
sezónních pracech nebo i jinak pøi vìtších hospodáøstvích za stravu a trochu penìz. Život
všech obyvatel vesnice tak byl závislý na úrodì èi neúrodì, na poèasí a pøípadných pøírodních
pohromách. Všichni žili skromnì. Ti co mìli vìtší èi menší hospodáøství i ti, co byli závislí na
dobroèinnosti sousedù.

Podruzi i baráèníci, zcela závislí na výdìlku, byli v letech neúrody nejdøíve postiženi bídou.
Každá obec mìla nìkoho, kdo byl odkázán na dobroèinnost. Staøí, nemocní, sirotci. Všude
byli lidé, kteøí neradi dali kousek chleba, ale byli i tací, kteøí takového èlovìka od prahu ne-
odehnali. Mìli k sobì døíve lidé blíž, dokázali se podìlit z nedostatku.

Majetkové pomìry v obci Støezetice pøed 100 – 150 lety dìlily obyvatele obce do ètyø skupin.

Za prvé to byla hospodáøsky nezávislá hospodáøství, která mìla i èeleï a zamìstnávala
i zemìdìlské dìlníky na sezónní práce. Ve Støezeticích byla taková hospodáøství dvì a byla
spojena i s další živností, taková hospodáøství mìla víc než 32 korcù polí (3,5 korce = 1 ha).

V obci bylo 18 chalup s 32 korci polí, 6 chalup s 12 korci, 15 chaloupek s poli do 6 korcù
a 4 baráèky zcela bez polí.

Druhou skupinou byly menší chalupy do 16 korcù. Tam rodina nepotøebovala cizí pomoci
v hospodáøství, ale spíš nìkdo z rodiny hledal pøíležitost k výdìlku.

Tøetí skupinou byly chaloupky a domky, kterým patøilo nìkolik korcù polí, a k tomu mìli
øemeslo, které pøi políèku vykonávali. V každé obci byl tenkrát kováø, krejèí, truhláø a další
øemesla, potøebná ve vesnici.

Ètvrtou skupinou byli baráèníci, kteøí mìli políèka jen záhon, èasto pronajatý. Byli zcela zá-
vislí na výdìlku v létì, v hospodáøství v obci èi na statku v Dlouhých Dvorech. Pøes léto cho-
dili zedníci do Hradce, v zimì se na stavbách nepracovalo. Chodili èasnì ráno a veèer zpìt
pìšky. Vlak už jezdil, ale 15 krejcarù za jízdenku bylo potøeba jinde. Sociální tøídy podle ma-
jetku se lišily i tím, jak kdo se mohl zapojit do øízení obce a do všech obecních záležitostí.
Majetnìjší mìli nejvìtší slovo, domkáøi a bezzemci nemohli do obecních vìcí zasahovat.

I tak se tenkrát žilo na vesnici.
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Obecní úøad Svìtí, Svìtí, 503 12 Všestary
mobil (starosta): 606 649 132
e-mail: obec@sveti.cz
web: http://www.sveti.cz/
úøední hodiny: Po 18.00 – 20.00

DÌNÍ V OBCI

Pokraèují práce na projektu rekonstrukce a pøístavby prodejny vèetnì statického posouzení. 

Projektovì se pøipravují dvì vodovodní pøípojky a to na høbitov a høištì, které by mìly za-
bezpeèit zásobování vodou v dobì vìtšího sucha.

V katastru obce dále probíhají komplexní pozemkové úpravy. Momentálnì je pøipravován
„Plán spoleèných zaøízení“, který zahrnuje systém cest k obslužnosti polí, vodohospodáøské
prvky a prvky ekologické zelenì.

Je pøipravován projekt doplnìní chodníku v úseku od Švecových ke køižovatce u Kulhán-
kových (zastávka Svìtí – jih). 

Je dokonèována projektová pøíprava na rekonstrukci povrchu komunikace od obchodu
smìrem na Všestary, vèetnì doplnìní obrub, odvodnìní a chybìjícího chodníku od
Chválových ke kadeønictví. Tato akce by se mìla v pøípadì vydání stavebního povolení reali-
zovat v pøíštím roce. 

Obec byla úspìšná s žádostí o dotaci na tzv. RE-USE centrum z Operaèního programu
Životní prostøedí. Momentálnì hledáme dodavatele této stavby.  

SPOLEÈENSKÉ DÌNÍ

Zaèátek roku byl stále ovlivnìn omezením poøádat jakákoliv spoleèenská setkání, kulturní
a spoleèenské akce, proto jsme museli oželet nejen tradièní ples, ale také èarodìjnický rej
nebo Tøíkrálovou sbírku, která se letos konala netradiènì formou online sbírky. Bohužel ne-
bylo možné realizovat ani tradièní zájezd do pražského divadla. 

Dìtský den

První èervnový víkend jsme
se koneènì doèkali a mohli
jsme uskuteènit Olympijské hry!
Malí i velcí sportovci si vyzkou-
šeli své dovednosti v deseti
sportech, které provìøily jejich
vytrvalost, bojovnost, pøesnost
èi trpìlivost. Mezi nejoblíbenìj-
ší stanovištì patøilo karate, kde
se sportovci uèili, jak správnì
a bezpeènì padati. Následova-
la atletika nebo hokej, kde si
dìti vyzkoušely støelbu na bran-
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ku s hokejkami mistrovských
týmù jako HC Bílý Tygøi Liberec
nebo HC Oceláøi Tøinec. Nej-
vìtší nadšení však zpùsobilo
stanovištì jezdectví, kde malé
sportovce a sportovkynì povo-
zil živý poník Máòa, ti vìtší pak
absolvovali jízdu zruènosti s ko-
níkem døevìným. V prùbìhu
dne jsme se doèkali také dvou
dech beroucích taneèních vy-
stoupení. Prvním z nich byla
Aneta Jokešová s tancem Hula
Hoop (tanec s obruèemi), dru-

hou vystupující byla Petra Koèí
s Nebeským tancem (vzduš-
ná akrobacie na šále), který
pøedvádìla v úctyhodné výšce
4 metrù.

Celý den se navzdory krátké
nepøízni poèasí vydaøil a vzhle-
dem k poètu dìtí a jejich výko-
nùm je vidìt, že jim sporty ne-
jsou cizí, i když lehká ztráta
kondice po dlouhých omezení
byla obèas znát . Dìkujeme
všem, kteøí se podíleli na pøí-
pravì této povedené akce a tì-
šíme se na pøíští rok!

POZVÁNKY

Budeme se na vás všechny tìšit po prázdninách na tradièním Svatováclavském posvíce-
ní a následnì na pøedvánoèních akcích jako je vánoèní dílna, rozsvìcení vánoèního stromu
nebo setkání seniorù. K dìtem navíc, jako každý rok, zavítá Mikuláš s andìlem a èertem.

V nejbližší dobì se také budeme snažit uskuteènit i odložené Vítání obèánkù. 

Pøejeme všem hlavnì pevné zdraví a krásné léto. 

SBOR DOBROVOLNÝCH HASIÈÙ SVÌTÍ

Aktuální informace naleznete na: www.sdhsveti.blog.cz, FB.
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Obecní úøad Vrchovnice, Vrchovnice 18, 503 03 Smiøice
mobil (starosta): 737 140 132
e-mail: vrchovnice@tiscali.cz (starý), vrchovnice@seznam.cz
http://www.vrchovnice.cz/
úøední hodiny: Út 19.00 – 20.00

PROVOZ ÈOV 
Je tomu již 4 roky, co byla v obci postavena ÈOV. V tomto pøíspìvku bych popsal, co pøed-

cházelo vybudování a zkušenosti s provozem.

Rozhodnutí øešit èištìní odpadních vod v obci padlo na základì žádosti jednoho obèana
obce, souhlasných vyjádøení dalších obèanù obce a na základì signálù z úøadù, že budou
obce tlaèit øešit tuto záležitost. Argumentace byla závažná. Pokud netìsným potrubím prosa-
kují odpadní vody do zemì, mohou lidem zneèistit pitnou vodu ve studních. Nyní nejde jen
o fekálie, ale i moderní chemické pøípravky, zvláštì saponáty, které mají velmi pomalou od-
bouratelnost. Kanalizace, která byla v minulosti v obci vybudována, nebyla zabezpeèena pro-
ti vznikùm netìsností. A když už se odpadní voda dostane z obce pryè, není rovnìž správné,
když moderní chemické pøípravky v odpadní vodì otravují øeky a moøe.

Pøiznám se, že jsem z ekonomických dùvodù nìjakou dobu uvažoval nad samostatnou vý-
stavbou jednotlivých domovních ÈOV. Nakonec jsem se ovšem nìkterými obèany obce i vo-
doprávními úøedníky nechal pøesvìdèit k pøípravì výstavby spoleèné ÈOV. Tìch dùvodù bylo
více. Jednak jednotlivé domácí ÈOV mají nižší úèinnost. Ta se mùže ještì výraznì zhoršit, po-
kud se lidi nebudou o svoji ÈOV starat. Dalším dùvodem byla obava, že dlouho bude trvat,
než se všechny rodiny rozhodnou domovní ÈOV vybudovat, i když na to dostanou od obce
dotaci. Takže nadále by u nás mohly do podzemí vsakovat škodlivé látky a zneèiš ovat stud-
nì. Ekonomický dùvod byl minimalizován tím, že s ohledem na nižší úèinnost èištìní v té dobì
neexistovaly dotace na domácí èistièky odpadních vod. Takže veškerá výstavba by šla na úèet
obce a obèanù. 

Po rozhodnutí zastupitelstva realizovat výstavbu spoleèné èistírny odpadních vod násle-
dovalo pøípravné období, které zahrnovalo znaènou èást doby, po které jsem byl starostou
obce já i znaènou èást volebního období, kdy starostou obce byl Ing. Štìrba. V této dobì jsme
zajiš ovali znaèné množství podkladù pro projekèní práce, schvalovací øízení i pro výbìrové
øízení na výstavbu. V rámci projekèních prací jsme rovnìž øešili umístìní ÈOV a potrubí
s ohledem na nedostatek obecních pozemkù. Požádali jsme stát prostøednictvím Ministerstva
zemìdìlství o dotaci a ta nám byla pøislíbena. Vzhledem k tomu, že výbìrové øízení na vý-
stavbu probíhalo v únoru 2014, tj. v dobì konèící hospodáøské krize, vysoutìžili jsme celkem
pøíznivou cenu na výstavbu. Z ceny výstavby 6,2 mil. Kè èinila dotace 4,4 mil. Kè. Výstavba
probíhala v roce 2017. V tomto roce byl zahájen zkušební provoz. Po vyhodnoceni zkušební-
ho provozu byla ÈOV zkolaudována a pøešla do bìžného provozu. 

Provoz ÈOV má podle legislativních podmínek odborného garanta, který kontroluje provoz
ÈOV, a na základì dat z rozborù a od obsluhy vyhodnocuje splnìní podmínek provozu. 4x roè-
nì je provádìn rozbor odpadní vody na vstupu i výstupu ÈOV, i rozbor v aktivaèní èásti. 3x
roènì je mìøeno 5 základních ukazatelù. Jednou roènì je provádìn rozbor v širším rozsahu
zjiš ování možných nebezpeèných látek. Dále jsou pøi provozu odeèítány další hodnoty zjisti-
telné na ÈOV jako je množství proteklé odpadní vody, doba provozu dmychadla i pøeèerpá-
vacích èerpadel. 
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Mùžeme øíci, že èistièka èistí odpadní vodu s velkou úèinností, vìtšinu ukazatelù splòuje-
me s velkou rezervou. Urèité problémy byly se zjištìným množstvím nerozpustných látek, kte-
ré opouští ÈOV a též s množstvím odpadních vod hlavnì v dobì deštivého poèasí. To by na-
povídalo, že nìkde v obci se do odpadních vod z domácností dostává i srážková voda.
Naštìstí to není v nìjakém extrémnì velkém množství. Dalším problémem jsou hadry, které
nìkdo z obce se zbavuje tím, že je vhazuje do kanalizaèního potrubí, což nám ucpává pøe-
èerpávací èerpadla. Èištìní je dost pracné. Rovnìž se objevil problém s pavouky, kteøí si ob-
líbili šachtu mìøidla množství vypouštìné vody, èímž mìøidlo obèas zaznamená nesmyslné
hodnoty. Celkovì ale mùžeme øíci, že ÈOV celkem bezporuchovì pracuje a plní cíle, ke kte-
rým je urèena.

Ing. Václav Hlavatý
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Obecní úøad Všestary, Všestary 35, 503 12 Všestary
tel./fax: 495 458 155, mobil (starosta): 724 184 485
e-mail: urad@vsestary-obec.cz
web: http://www.vsestary-obec.cz/
úøední hodiny: Po, Út, Èt 07.00 – 12.00 a 13.00 – 15.30      St 07.00 – 12.00 a 13.00 – 17.00

SLOVO STAROSTY
Milí spoluobèané, milí sousedi,

v uplynulém období jsme se nauèili žít s mnoha omezeními, která si vyvolala epidemiologická
situace. S pøíchodem léta se zdá, že se situace zlepšuje a život se pomalu vrací k normálu,
i když vyhráno zatím možná ještì úplnì nemáme. Do èasu dovolených Vám pøeji klidné, po-
hodové a bezstarostné dny s dovìtkem: myslete hlavnì na zdraví své i Vašich blízkých. Tìším
se na setkání s Vámi v lepších èasech, které, jak vìøím, koneènì postupnì pøicházejí

Ing. Michal Derner, MBA – starosta obce

ROZBÌØICE MAJÍ NOVÉ CHODNÍKY

V loòském roce byla zahájena stavba chodníku v Rozbìøicích. Bìhem realizace bylo nutno
uzavøít celkem 3 dodatky v pøevážné vìtšinì kvùli øešení odvodu deš ových vod v místì chod-
níku:

oprava zastropení staré vyzdívané kanalizace nad návsí

oprava šachet na stávající kanalizaci ve smìru k Nedìlištím

výmìna rozpadlých trub DN 1000 mm vèetnì nové šachty v kanalizaci u rybníka proti
zasedaèce

zrušení kanalizace podél chodníku k Hejcmance z dùvodu kolize s vodovodem a ply-
novodem a její nahrazení dvìma novými propustky. 

Zejména dojednávání zpùsobu technického øešení zmìny odvodnìní v èásti k Hejcmance se
správci sítí a zajištìní jejich souhlasù bylo administrativnì (a èasovì) nároèné. K tomu se pøi-
daly i další drobné zmìny, jejichž potøeba se ukázala bìhem výstavby. Protože je akce pod-
poøena dotací ze Státního fondu dopravní infrastruktury (SFDI), museli jsme veškeré zmìny
také projednat a schválit u poskytovatele dotace. To všechno byly dùvody k prodloužení lhùty
výstavby do konce kvìtna.
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Celková cena díla je v následující rekapitulaci: 

vè. DPH

Smlouva o dílo (SOD) 8 226 036,17

Dodatek D1 270 605,01

Dodatek D2 318 378,59

Dodatek D3 -374 495,91

celkem 8 440 523,86

Dotace SFDI je ve výši 4,37 mil. Kè, obec do stavby vložila 4,07 mil. Kè z vlastních prostøedkù.

KAM ZMIZELY NÁDOBY NA SBÌR ROSTLINNÝCH OLEJÙ? 

Jistì si nìkteøí obèané v minulosti všimli oranžových kontejnerù vedle ostatních ve sbìr-
ných hnízdech: žlutých na plasty, modrých na papír, bílých na bílé sklo, zelených na barevné
sklo.

Oranžové nádoby na sbìr rostlinných olejù pøed èasem „zmizely“. Všechny ostatní kontej-
nery v jednotlivých místních èástech zùstávají, i když se tam objevují vìci, které tam nepatøí.
Bohužel oranžové se neosvìdèily vùbec. Pøes upozornìní, že tam patøí donesené PET nádo-
by s vypotøebovanými kuchyòskými oleji, nìkteøí dobráci tam ale oleje vylívali pøímo, do toho
nìkdo pøidával vyjeté motorové oleje. Taková zmì potom nešla ani vytøídit a svozová firma to
od nás nechtìla brát. Z tìchto dùvodù byly oranžové nádoby staženy. 

Rozbìøice od Nedìliš Rozbìøice u pomníku

Rozbìøice zmìna u køižovatky na návsi Rozbìøice zastávka



Nyní se kuchyòský olej odevzdává pouze obsluze ve sbìrném dvoøe ve Všestarech.
Všem slušným obèanùm se omlouváme, ale bohužel nás nenapadlo lepší øešení. 

Jenom upozornìní pro ostatní, do oznaèených kontejnerù patøí pouze tøídìný odpad a ne
komunální.

Ing. Vladimír Fof – místostarosta obce

K provozu kanalizace pøipomínáme: CO DO KANALIZACE NEPATØÍ!

TUKY A KUCHYÒSKÉ OLEJE 

VLHÈENÉ UBROUSKY, JEDNORÁZOVÉ PLENY A DALŠÍ HYGIENICKÉ POTØEBY

Tuky a oleje se usazují v èerpacích šachtách – musí být ruènì odstranìny a ukládány
samostatnì, vlhèené ubrousky, jednorázové pleny a další hygienické potøeby se v kanalizaci
nerozpustí a ucpávají èerpadla. 

Ve smlouvì o odvádìní a èištìní odpadních vod je mimo jiné uvedeno:

Nevypouštìt do kanalizace odpadní vody pøes domovní ÈOV a septiky – ty musejí být
vyøazeny z trasy kanalizaèní pøípojky pøepojením 

Nevhazovat do kanalizace vlhèené ubrousky a jednorázové pleny a další hyg. potøeby

Nevypouštìt do kanalizace výstupy z drtièù odpadkù

Nevypouštìt do kanalizace odpady ze živoèišné výroby – moèùvku, hnojùvku apod.

Nevypouštìt do kanalizace tuky, kuchyòské oleje, ropné látky apod.

Nenapojovat deš ovou vodu do splaškové kanalizace

Bohužel není tomu tak zøejmì všude. 

Pøeji nám všem, aby nám kanalizace sloužila k naší spokojenosti. Vynaložené úsilí i fi-
nanèní zdroje se nám podaøilo vložit do projektu, který významnì pøispìje ke kvalitì a zlep-
šení životního prostøedí, tedy do místa, ve kterém se nám všem bude žít lépe. 

Ing. Michal Derner, MBA – starosta obce

ZPRÁVA PØEDSEDY ŠKOLSKÉ RADY PRO ZASTUPITELSTVO
DNE 17. 6. 2021

Vážení zastupitelé, letos v èervnu skoèil v tomto období mandát èlenù školské rady, která
se skládá ze dvou zástupcù rodièù, dvou zástupcù uèitelù a dvou zástupcù zøizovatele nomi-
novaných za obec. Volbu zástupcù rodièù a uèitelù má v kompetenci škola. Za zøizovatele
jsem byl jmenován já a pan MUDr. Kovalský. Naším úkolem bylo mimo jiné koordinovat
komunikaci mezi školou a zøizovatelem tak, aby škola mìla ze strany zøizovatele maximální
podporu, zvláštì pak v tomto nelehkém období covidové pandemie. Bìhem dvou funkèních
období trvání mého pøedsednictví nastalo mnoho zásadních zmìn. Vážení zastupitelé, dovo-
luji si Vám nastínit trochu jiný pohled na práci pøedsedy školské rady, který je nominován zøi-
zovatelem.
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Nejzásadnìjší zmìnou, která se musela ze strany zøizovatele øešit, byl odchod pana øedi-
tele PaedDr. Fikejze do dùchodu. Jako pøedseda školské rady jsem byl povìøen pøedsednic-
tvím výbìrové komise, která mìla za úkol provést pohovory se všemi kandidáty, sestavit po-
øadí podle jejich odborné zpùsobilosti, zkušeností, praxe a plánu, jakým by chtìli navázat na
souèasný stav a kam by chtìli smìøovat. Výbìrová komise byla složena ze dvou zástupcù zøi-
zovatele, a po jednom zástupci uèitelského sboru, školské rady, krajského úøadu, školní in-
spekce a jednoho externího odborníka na školskou problematiku. Podle školského zákona má
tato komise pouze doporuèující poradní hlas a rozhodující pravomoc jmenování nového øedi-
tele má rada obce. Rada obce mùže jmenovat podle svého uvážení kteréhokoliv z uchazeèù.
Naše komise hned na poèátku vyslala jasný signál, a na tom jsem trval, že rada obce nemá
dopøedu vybraného kandidáta a výbìrové øízení je tímto otevøené pro kohokoliv, kdo má zá-
jem nabídnout svoji odbornost. Rozhodující bude kvalita jednotlivých uchazeèù, a ne žádné
zákulisní dohody. Do konkurzního øízení se pøihlásil nadstandardní poèet sedmi velmi kvalit-
ních uchazeèù. Komise peèlivì provedla pohovory se všemi kandidáty a zhodnotila všechny
dodané dokumenty. Každý èlen nezávisle podle svého uvážení sestavil poøadí jednotlivých
kandidátù. Pro zvýšení objektivity pravidla urèují, že do celkového hodnocení kandidáta se ne-
zapoèítává hodnocení na prvním a posledním místì. S velkým náskokem zvítìzila souèasná
øeditelka paní Ing. Zarine Aršakuni a rada obce respektovala doporuèení výbìrové komise.
Komise si byla od poèátku vìdoma, že v pøípadì, že rada obce akceptuje doporuèení, tak
bude tento kandidát pro nìkoho velkým pøekvapením a že to nebude mít vùbec lehké.
Ukázalo se to ihned po nástupu do její funkce. 

Odstupující pan øeditel PaedDr. Fikejz pøedal školu v dobrém stavu, což prokázaly všech-
ny audity. Nicménì muselo se øešit nìkolik zásadních problémù, jako bylo napøíklad stabilizo-
vání personálu a øízení školní jídelny. Zásadním rozhodnutím nové øeditelky bylo kompletnì
zmodernizovat informaèní systém školy. Škola byla z minulosti velmi dobøe vybavena IT tech-
nikou. Bylo tedy možné zakoupit a aplikovat vyzkoušený školním systém, který používají stov-
ky dalších škol. Pro uèitelský sbor to byla velká výzva. Uèitelé dostali do rukou silný nástroj,
jak zefektivnit výuku, zelektronizovat školní dokumenty, pøípravy na hodiny, hodnocení žákù,
pøehled o domácích úkolech a spousty dalších denodenních úkonù. Souèástí byl i integrova-
ný komunikaèní systém se žáky i rodièi. Jednotliví uèitelé se museli se systémem nauèit pra-
covat a bylo to nesmírnì pracné a èasovì nároèné. Výhodu mìli ti, kteøí již mìli své pøípravy
v elektronické podobì a bìžnì je využívali. Každá tøída je z minulosti vybavena multimediál-
ními tabulemi. Ne každý uèitel to zvládal a byl ochoten pøejít na jiný systém práce, i když do-
stal plnou podporu ve formì školení a dalších podpùrných aktivit. Je pravdou, že nìkteøí za-
èali zvažovat svùj odchod a byli i tací, kteøí opravdu odešli. Dùvody však byly rùzné. To byla
voda na mlýn kritikùm, kteøí by rádi vidìli na postu øeditele svého neúspìšného kandidáta.
Šíøily se pochybnosti o kompetenci nové paní øeditelky a rady obce. Podpoøilo je i nìkolik
rodièù, kteøí demonstrativnì pøevedli své dìti na jiné školy. V té dobì paní øeditelka doplnila
uèitelský sbor o nové odborníky a pøedstavila školské radì další navazující plán rozvoje ško-
ly, který se vìnoval celé šíøi aktivit v oblasti rozvoje školního výchovného plánu a následnì
pokraèovala v jeho realizaci. 

Loni touto dobou pøiletìla èerná labu v podobì covidové pandemie. Školy po celé zemi
byly postaveny pøed nový úkol. Kompletnì zmìnit systém vyuèování v bezprecedentnì tìž-
kých podmínkách, se kterými nebyly žádné zkušenosti. Vedení školy muselo operativnì øešit
nové a nové požadavky, které pøicházely nejenom z Ministerstva školství ÈR. Instrukce se mì-
nily prakticky z hodiny na hodinu. Pro vìtšinu škol bylo tìžkým oøíškem zajistit odpovídající
výuku na dálku. Všestarská škola však mìla velkou výhodu v tom, že mohla plnì zaèít využí-
vat nový informaèní systém, který umìl komplexnì nabídnout všechny potøebné funkce pro
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kvalitní distanèní výuku. Zøizovatel byl prostøednictvím školské rady pravidelnì a detailnì in-
formován o prùbìhu implementace nových postupù ve výuce. Celý uèitelský sbor byl posta-
ven pøed velmi nároèný úkol. Málo kdo si dovede pøedstavit objem práce, který se na jednot-
livé uèitele nahrnul. Na vìtšinì z nich bylo vidìt, že jsou na pokraji svých sil. Ukázalo se však,
že se ve Všestarské škole podaøilo vybudovat spolehlivý tým opravdových profesionálù, kteøí
berou svou práci jako poslání a ne jen jako zamìstnání. Sledovali jsme, stále rostoucí kvalitu
elektronické distanèní výuky. To co se osvìdèilo, bude i nadále využíváno v kombinaci s kla-
sickou výukou. 

V nedávné dobì byl proveden školní inspekcí hloubkový audit. Byl proveden nejenom
místním šetøením, ale díky datùm z informaèního systému, který používají stovky dalších škol.
I díky nim bylo možné analyzovat kvalitu pøíprav výukových programù a jejich efektivitu na
vzdìlání žákù. Komplexnì se hodnotilo i jak to zvládá uèitelský sbor i samotní žáci.
Výsledkem byla drobná doporuèení o snížení poètu hodin distanèní výuky, aby mìli všichni
více sil na regeneraci. Nicménì Všestarská škola byla vyhodnocena jako jedna z nejlepších
v Èeské republice a je zaøazena do speciálního programu dalšího sledování. Považuji to za
obrovský úspìch a potvrzení, že rada obce zvolila na post øeditele opravdu kvalitního kandi-
dáta. Obec v pozici zøizovatele investovala v posledních letech do školy obrovské peníze.
Málo která škola mùže využívat plavecký bazén ve svém areálu, modernì zrekonstruovanou
tìlocviènu. Budovy školy jsou zatepleny. Probìhla rozsáhlá rekonstrukce a nástavba pod-
krovních prostor. Vznikly nové specializované uèebny, žáci mají nové šatny a škola má bez-
bariérové úpravy. Prùbìžnì se vylepšuje IT vybavení Bìží zajímavé výukové projekty a výu-
ka anglického jazyka pomocí rodilých mluvèí. Jsou posíleny pohybové aktivity. To vše
zahrnuje nový školní výukový plán pro pøíští školní rok. 

Všichni doufáme, že od záøí bude škola fungovat normálnì a covidová pandemie bude
pøemožena. Jsem rád, že jsem mohl aktivnì pøispìt v koordinaci komunikace mezi zøizovate-
lem a vedením školy. Tímto bych chtìl podìkovat za dùvìru v mou nominaci jako zástupce
zøizovatele do školské rady za uplynulá období a jsem plnì k dispozici i do budoucna. 

Ing. Radek Jásenký, pøedseda školské rady

ØÍMSKOKATOLICKÁ FARNOST VŠESTARY
– KOSTEL VE VŠESTARECH PROCHÁZÍ MALOVÁNÍM 

V tomto roce se na podnìt nìkterých obèanù Vaší obce pøikroèilo k výmalbì kostela Nejsv.
Trojice, když poslední oprava maleb je stará už témìø pùl století. V tuto chvíli byla proplace-
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na první etapa výmalby. Za malování 233.628,80 Kè,
za lešenáøské práce a pronájem lešení 89 428 Kè a za
zednické práce 25.000 Kè. Druhá etapa bude finanènì
nároènìjší vzhledem k „drobným“ komplikacím restau-
rátorského charakteru. Podle dohodnutého harmono-
gramu by nemìly platby za ni pøekroèit 500.000 Kè.
Financování farnost øeší z vlastních zdrojù a z pùjèky
od jiné farnosti. Pùjèka bude postupnì splácena
z pachtovného z polí. 

Se tøetí závìreènou etapou jsem poèítal až v roce
2026 v ideálním pøípadì po zaplacení dluhù. Nìkteøí
Vaši obèané by rádi vymalovali i zbytek kostela ihned,
a to èásteènì i brigádnicky. Nemusely by se v budouc-
nu opakovat nìkteré práce spojené s dopravou a pøe-
sunem lešení, zakrýváním obrazù, lavic a dalšího in-
ventáøe. Rovnìž úklid, který musí být po takových
pracech skuteènì generální, by se nemusel po nìkoli-
ka málo letech znovu opakovat. Dovoluji si tedy jmé-
nem farnosti požádat o pøípadný pøíspìvek na dokon-

èení oprav. Pøedem odpovídám na dotaz ohlednì dotací a grantù: Na výmalbu kostela, který
není v havarijním stavu a souèasnì kulturní a památkou, je témìø vylouèeno dotaci získat,
protože se prý jedná pouze o „kosmetickou úpravu“. 

Za Vaše pochopení, vstøícnost a jakýkoli Váš dar Vám dìkuji. Váš pøíspìvek mùžete pou-
kázat na úèet farnosti è. 403479052/5500, var. symbol 200. Na dar lze vystavit potvrzení pro
úèely uplatnìní slevy v daòovém pøiznání. 

Mgr. Jaroslav Brožek, administrátor farnosti

Z-BOX VŠESTARY, VŠESTARY 57
Zákaznický servis: +420 216 216 516 

Provozní doba: Po - Pá: 08:00 - 18:00

Email: info@zasilkovna.cz

FUNGUJE NONSTOP !!!

Otevírací doba:

Po - Ne: 00:00-23:59

Umístìní výdejního místa:

Z-BOX je umístìn v blízkosti vstupu na plavecký bazén

VÝBOR PRO SPOLEÈENSKÝ ŽIVOT VŠESTARY
Po dlouhé dobì si opìt mùžeme øíci, že se svìt vrátil k normálu. Doufejme, že to tak zù-

stane.
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My, výbor pro kulturu jsme sešli a naplá-
novali pro vás pár pøekvapení. Snad se k nám
vrátíte beze strachu a roušek, pøibudou i noví
výletníci a my už se na vás a s vámi tìšíme.

No, a proto vám mùže náš výbor pøedsta-
vit plán na tento rok, který jsme již mìli zèás-
ti pøipraven loni, ale hurá jdeme do toho a teï
už na plno.

První naší letošní akcí bude PRÁZDNI-
NOVÝ VÝLET DO KOUØIMI.

Tam se postavíme pøesnì na støed
Evropy. Øekli byste to? Ne? Pojeïte s námi
v sobotu 14. 8. 2021 na výlet do tìchto míst.

Nejen støed Evropy bude støe-
dem pozornosti, ale také navštívíme
skanzen Kouøim, Kostel sv. Štìpána
v Kouøimi, která je jedna z nejvý-
znamnìjších památek ranì gotické-
ho evropského stavitelství, tøeba
i Zvonici, Kouøimské mlýny i Lechùv
kámen, což je rulová skalka nachá-
zející se v blízkosti hradištì Stará
Kouøim na stezce Stará Kouøim.
Lechùv kámen je spojován s mnoha
legendami, pøièemž nejznámìjší
z nich je o knížeti Lechovi, zaklada-
teli Kouøimi. Východnì od kamene
leží prùseèík 15. poledníku východní
délky a 50. rovnobìžky severní šíøky

– oznaèován jako astronomický støed Evropy. Ten je turistùm pøipomínám na námìstí malým
památníkem.

Další akcí bude: 2. ROÈNÍK POCHODU „OKOLO VŠESTAR“ – letos star-
tujeme z Bøízy a to v záøí 2021 / termín bude upøesnìn

Pøipravit se opìt mùžete na trasu kolem 12 – 14 km po okolí a jak bylo psá-
no v okolí Bøízy. Možná se dostaneme i do jiného katastru, kde se nachází ZOO
a také soukromý pivovar. Víte, jakým smìrem se vydáme? Nìkteøí možná ano
a ti ostatní se nechají pøekvapit.

Takže v záøí se sejdeme v Bøíze s kamarády, známými, s koèárky, hùlkami, no zkrátka, jak
se kdo cítí, 

Hlavnì všichni na startu akce „OKOLO VŠESTAR Z BØÍZY“.

Letos nám to urèitì zase klapne a udìláme v hospùdce ve Všestarech mejdan a to „OD-
POLEDNE PRO SENIORY S TANEÈKEM“. Urèitì se sejdeme zase v hojném poètu a vy si
povyprávíte o všem, o èem jste nestihli v roce minulém. Akce zatím nemá pevné datum, ale
urèitì probìhne v listopadu. Kromì tìchto akcí, ještì tøeba nìjaká další pøibude.

Zveme vás také do divadla na Chlum do Amfíku a jste urèitì zváni také i na akce v okolí. 
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Samozøejmì všechny akce budou oznámeny vždy pøedem – plakáty a pozvánky dostane-
te vèas.

A HURÁ NA START. JEDEME!

Váš výbor VPSŽ: Marika, Aleš, Petra, Zdena, Lenka a Kuba 
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BAZÉN VŠESTARY
Bazén je opìt otevøen.

Pro veøejnost i nedìle. 

http://www.skvlnka.cz/

tel.: 775 690 307

Bude krásnì, pøijïte také i na venkovní koupalištì do
Všestar. 

Již je zde opìt pøipraveno pro vás všechny. Máme tu krásnì
jako u moøe!!!
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LESNÍ DIVADLO NA CHLUMU
A je doba kolem nás jaká chce, oáza klidu uprostøed bojištì bude, doufejme, i tento rok

rozdávat všem radost a pohodu. 

26. èervna 2021  20:00  Gilles Dyrek – Benátky pod snìhem – již se konalo

29. èervenec 2021  20:00   Veletoè

Herecká legenda Iva Janžurová pøichází se svou
autorskou komedií, napsanou na námìt další oblíbené
hereèky Jany Paulové. Boženka a její bratr Arnošt jsou
až doteï idylickými sourozenci. Boženka pøed léty
Arnošta oženila s Helgou, po peèlivém nìkolikaletém
výbìru a dobøe volené propagandì. Helga byla boha-
tá, s èinžovní vilou, s klenoty a s drahocennými obra-
zy. Bezstarostnost ji svedla ke svazku s Arnoštem, kte-
rý rychle vyústil ve stereotypnì nudné soužití pod
velením Boženky. Ale zaèíná komedie a stereotyp se
bude mìnit! Neèekaným veletoèem se tahle partièka octne pohromadì, propletená a zamota-
ná vzájemnì nesluèitelnými osobními snahami. Advokátní poradce a psychiatr jsou stále na
telefonu!

13. srpna 2021 20:00

Mužem i s mužem

Komedie s Vandou Hybnero-
vou, Kairou K. Hrachovcovou,
Dášou Zázvùrkovou a Jitkou
Sedláèkovou

Vtipná autorská férie 4 žen,
4 archetypù, vznikla z potøeby

podívat se pravdì do oèí… O tom, co vše se odkryje a ko-
lik slupek odloupe bìhem jedné narozeninové párty. Po
èem všichni touží? No pøece po lásce, po tom nádherném
stavu milovat a být milován… A víte, co ženy dìlají, když
si myslí, že je nikdo nevidí? Podobnost se seriálem Sex
ve mìstì je èistì náhodná.

27. srpna 2021 20:00 Jakub Zindulka

– Sexem ke štìstí 

Kouèovat se dá všechno. Pokud tedy ochladly vaše
partnerské vztahy, staèí se obrátit na odbornici a zkusit
sexcoaching!

Že nevíte, o co jde? To jste na tom stejnì jako stár-
noucí Norbert, kterému neklape intimní život s manželkou
Hedvikou. Kouèka Stella se mu snaží pomoci, sama si
ovšem neví rady se svým partnerem Robertem. A tak se
terapeutická sezení stále více vymykají kontrole.



Pikantní a ponìkud ztøeštìná komedie z pera osvìdèeného Jakuba Zindulky vám poøád-
nì polechtá bránice!!!

Pøestože v pøedstavení nepadne jediné v ulgární (ba ani ošklivé) slovo, doporuèujeme jej
mládeži až od 15ti let.

V souèasné dobì není úplnì jasné, jak se bude situace v prùbìhu dalších mìsícù mìnit,
a tak pevnì doufáme, že nám možnost setkání v Lesním divadle nebude upøena.

Váš Amfik 

ARCHEOPARK VŠESTARY
Letošním tématem budou Dílny na zpracování kamene, zájemci mohou pøijít ve dnech

1. 7. , 22. 7., 12. 8. a 26. 8. vždy od 10,00 hod. 

e-mail: archeoparkvsestary@seznam.cz, tel.: 731 541 960.
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SPOLKY

SDH BØÍZA
V letošním roce – pro nejbližší èas pøipravujeme:

4. záøí 2021 Sousedské posezení a DD – odpoledne plné soutìží o ceny pro dìti, setká-
ní se sousedy na místním høišti ve Bøíze, a to vše i s obèerstvením, které mìlo v loòském roce
velký úspìch

18. záøí 2021 Sbìr starého železa

NOHEJBAL KLUB BØÍZA
Naše aktivita zaèala tento rok až z jara, již pøed rozvolnìním a to brigádami na travnaté

ploše, za dodržení pøísných hygienických opatøení.

Je to každoroèní péèe, spíše nutnost, aby byl trávník pro tuto sezónu provozuschopný.

Koneènì se nám po ètyøletém plánování podaøilo zrealizovat pøístøešek-pergolu. Díky ma-
teriální podpoøe ze strany obce Všestary, jsme spoleènì s místním SDH Bøíza z vlastních pro-
støedkù a formou brigád dokázali tento projekt dotáhnout do zdárného finále na konci dubna.
Nyní se dá pohodlnì sedìt jak za pøímého slunce, tak za vydatného deštì.

Kdo má zájem tuto chloubu sportovištì vidìt na živo, nech si ji pøijde prohlédnou osobnì.
Jste srdeènì zváni každou nedìli, a to od 18:00 hodin a zároveò si zde mùžete také s námi
zasportovat.

Opìt se tedy pravidelnì scházíme.

V plánu na tento rok máme nìkolik akcí.

Oslavy kulatých narozenin nìkterých èlenù, letní kino, turnaj v nohejbale trojic o peèenou
Bøezskou husu, a další akce, které budou poøádány ze strany SDH.

Jedna oslava kulatých narozenin již úspìšnì probìhla. Dokonce pøi této oslavì vzniknul
zcela náhodou: nezávislý Bøezský pìvecký sbor „RODODENDRON“

Tady ho máte, pøímo pod taktovkou oslavence.

Na závìr Vám pøeji pevné zdraví a tìšíme se na setkání na našem sportovišti.

Martin Èerný
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SDH ROSNICE
Postupnì se snad vracíme do za-

bìhlých kolejí, a tak i náš hasièský ži-
vot by se mìl vracet do normálu. První
akce již probìhla a další oblíbené
události pro naše pøíznivce chystáme. 

Jarní úklid
První letošní akcí byl sbìr želez-

ného šrotu od našich spoluobèanù.
Bylo vidìt, jak máme pilnou vesnici
a že bìhem lockdownu rozhodnì ne-
zahálela! Dìkujeme všem, kdo nám pøispìli, železa bylo skuteènì dost a za utržené peníze
rádi bìhem letošního roku pøipravíme akce, na které budou všichni srdeènì zváni.

Nezahálíme, plánujeme a chystáme
Spolu s pøíchozími rozvolnìními chystáme obnovit a dohnat, co pùjde. Èeká nás valná

hromada, budeme opìt plánovat letní sousedské posezení, jako v loòském roce. Ani letos vás
nechceme pøipravit o rosnické posvícení, které snad probìhne první víkend v záøí. Rádi by-
chom takové spoleènì uspoøádali a odehráli kuleèníkový turnaj. O všech akcích informujeme
roznosem pozvánek, ale také na našem facebooku a webových stránkách.

Jiøí Novák

SDH VŠESTARY
Letošní rok nám ještì bohužel situace ohlednì COVIDu nedovolila zahájit tradièním

hasièským plesem, což nás velmi mrzí. Doufáme, že v pøíštím roce už tato opatøení nebudou
a vrátíme se do bìžných kolejí, jak tomu bylo pøed pandemií a budeme moci aspoò v pøíštím
roce tento tradièní ples zorganizovat.

Jsme rádi, že alespoò letos se nám podaøilo spoluobèany uspoøádat èarodìjnice i s ob-
èerstvením. Sice nebyly tradiènì 30. 4. jak tomu bývá, ale na termín jsme si poèkali do 22. 5.
2021, kdy koneènì vláda uvolnila pøísná opatøení a tudíž jsme s jistým omezením mohli oblí-
bené pálení èarodìjnic uspoøádat.

Dne 12. 6. 2021 jsme mìli Výroèní valnou
hromadu, kterou jsme zahájili minutou ticha za
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našeho bratra a dlouholetého kamaráda, který nás bohužel navždy opustil, ale v našich srd-
cích zùstane navždy. Dále jsme shrnuli dìní v roce 2020 a probrali plány na rok 2021. Také
jsme ocenili naše èleny za vìrnost a odsloužená léta v našem spolku. Ještì jednou všem dì-
kujeme a gratulujeme.

Informace a další plánované akce budeme prùbìžnì zveøejòovat na našich webových
stránkách, na vývìsce u parkovištì prodejny Hruška a také v dalších èíslech zpravodaje. 

Renata Nováková, SDH Všestary

SDH LÍPA
Lipští hasièi se po dlouhé koronavirové pauze pustili opìt do práce. V kvìtnu uspoøádali

sbìr starého železa a dìkují všem lipským obèanùm za poskytnuté železo, kterého se sebra-
lo opravdu hodnì. Bylo znát, že spoluobèané hasièùm pøejí a železo u svých domovù pøipra-
vili. Dìkujeme!

V sobotu 19. 6. 2021 se u hasièárny konalo Sousedské posezení, na které dorazili míst-
ní obèané ale i návštìvníci z blízkého okolí. Grilované speciality, dobøe vychlazené piveèko,
nanuky a další sladkosti si pro návštìvníky lipští hasièi vèas pøipravili. Postavené stany láka-
ly do stínu. Poèasí bylo sluneèné, témìø tropické, ale ani to návštìvníky neodradilo. Sešli se
v hojném poètu a tuto akci si užili. Pozvání pøijala kapela Ondrys Band, která hrála k poslechu
i tanci až témìø do pùlnoci. Byla skvìlá, milá a mìla opravdu výdrž, protože hrála témìø bez
pøestání. Eliška a Laura si pro návštìvníky pøipravily malé pøedtanèení, které mìlo úspìch.
Tato akce, která byla dlouho plánovaná, ale kvùli koronavirové situaci bohužel odkládaná, se
mohla koneènì uskuteènit a vydaøila se. Lidé byli spokojení a odcházeli pobaveni veèer do
svých domovù. Dìkujeme lipským hasièùm za uspoøádání této vydaøené akce a dìkujeme
všem návštìvníkùm, kteøí na tuto akci dorazili a i pøes dlouhou pauzu zùstali lipským hasièùm
vìrni.

Hasièi mají již v plánu další akci, a to v sobotu 28. srpna 2021 od 14,00 hodin na Lípì
u hasièárny, tentokráte s názvem Louèení s prázdninami. Pøijïte tuto akci navštívit, pobavit

se s námi a podpoøit místní hasièe. Jste sr-
deènì zváni.

Josef Štefanka, starosta SDH Lípa
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